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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 28. 11. 2011 

 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór   

Ing. Miroslav Balog        
Mgr. Erik Cap                
Ing. Daniela Galandová 
MUDr. Jozef Homza        
Ing. Marián Kníž            
Mgr. Jaroslav Koco   
MUDr. Mária Kostelníková        
MUDr. Andrej Kulan          
MUDr. Igor Latta       
Ing. Jaroslav Matis          
Mgr. Vladislav Mika   
Emília Mydlová 
Ing. Jaroslav Regec 
Mgr. Ľubov Reháková 
Ing. Jozef Savka 
Ing. Zdenek Snítil             
Anton Vass          

 
Ospravedlnený:       Mgr. Michal Lukša  
 
Prizvaní: Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci právneho oddelenia     

Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia     
Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny   
Mgr. Metod Kamlár, MsP Snina        
Zuzana Krupa, hovorkyňa         
Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o.        
PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina 

 
Program: 

1. Otvorenie  
2. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 28. 11. 2011  
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 28. 11. 2011  
4. Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania dotácií a návratných 

finančných výpomocí z rozpočtu mesta Snina                         
5. Doplnok č. 2 k VZN mesta Snina č. 66/2004 o podmienkach predaja výrobkov 

a poskytovania služieb na trhových miestach  
6. Doplnok č. 3 k VZN č. 94/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Snina                                                     
7. Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 101/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom 
na území mesta Snina  

8. Doplnok č. 1 k VZN č. 108/2011 o symboloch mesta Snina a ich používaní 
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9. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom  

10. Doplnok č. 1 k VZN č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
Snina 

11. Doplnok č. 1 k Zásadám odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Snine 
a členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Snine 

12. Zadávací dokument pre spracovanie Zmien a doplnkov č. 2 Územného plánu obce Snina 
13. Smernica o odmeňovaní členov Zboru pre občianske záležitosti mesta Snina v súvislosti 

s vykonávaním obradov a slávností na území mesta Snina  
14. Informácia o zmene Organizačného poriadku Mestského úradu Snina  
15. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 

109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Rímskokatolícky arcibiskupský úrad 

16. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Gréckokatolícka cirkev        

17. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Galéria Andrej Smolák         

18. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – MUDr. Alžbeta Adamkovičová    

19. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Ema Leňková              

20. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – MUDr. Martina Pacolová        

21. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Anna Džupinková – Horiaca ruža 

22. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Dom Matice slovenskej    

23. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za 3. štvrťrok 2011  
24. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2011  
25. Žiadosť o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly – Mestský Tennis Club 

Snina  
26. Žiadosť o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly – Dudy Koťo Miroslav, 

Snina  
27. Žiadosť o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly – ZŠ P. O. Hviezdoslava 
28. Žiadosť o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly – Mládežnícky futbalový 

klub pri ZŠ Budovateľská v Snine  
29. Odpredaj bytu z vlastníctva mesta Snina 
30. Zrušenie vecného bremena – výmaz ťarchy – Berezňaninová Mária 
31. Žiadosť o mimosúdne vyrovnanie – Pandula Ján 
32. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľností    
33. Zámer vysporiadania vlastníckych práv - MOTOCENTRUM 
34. Zámer vysporiadania vlastníckych práv – Rímskokatolícka cirkev 
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35. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj jednotlivých častí pozemku parc. č. CKN 
1856/165 podľa vyhotoveného geometrického plánu 

36. Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže      
37. Časový harmonogram zasadnutí MsR a MsZ v Snine na rok 2012    
38. Zrušenie uznesenia MsZ č. 6/2010 zo dňa 27. 12. 2010 a schválenie sobášiacich                                      
39. Vyradenie dlhodobého majetku v prenájme vo VPS Snina, s. r. o. a následne z evidencie 

hnuteľného majetku mesta Snina 
40. Rekonštrukcia verejného osvetlenia v meste Snina – analýza 
41. Ústna informatívna správa o sídl. I. 
42. Interpelácia poslancov 
43. Záver 

 
K bodu 1) Otvorenie 

      

     Ing. Štefan Milovčík – otvoril ôsme zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  ktorom 
všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  konateľ spoločnosti VPS Snina,       
s. r. o. – Ing. Ján Alušík,  riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina – PhDr. 
Daniel Andráško, riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina, náčelník MsP a vedúci 
oddelení MsÚ. 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Schválenie programu: 
Program dnešného rokovania obdržali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi.  
   
Zmeny v programe:  

1. Do programu navrhujem zaradiť mat. č. 28A) Žiadosť o zníženie nájomného za nájom 
mestskej športovej haly – Mestský futbalový klub a materiál č. 42) List firmy Tenergo 
Brno o problematike zabezpečovania tepla v meste Snina - tieto materiály ste dostali pri 
prezentácii 

2. Na základe pripomienky hlavného kontrolóra bol do uznesenia v materiáloch  č. 15 až 22 
a v materiáloch č. 25 a 27 doplnený prípad hodný osobitného zreteľa – vrhnú stranu 
materiálu dostala návrhová komisia 

3. Mestská rada odporúča z dnešného rokovania stiahnuť: 
a) materiál č. 7) Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 101/2009 o určení výšky dotácie na 

mzdy a prevádzku žiada základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy 
a školského zariadenia so sídlom na území mesta Snina 

b) materiál č. 11) Doplnok č. 1 k Zásadám odmeňovania poslancov Mestského 
zastupiteľstva v Snine a členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Snine 

4. Mestská rada odporúča v materiáli č. 12) Zadávací dokument pre spracovanie Zmien 
a doplnkov č. 2 Územného plánu obce Snina zmeniť v návrhu na uznesenie slovné 
spojenie „fyzické osoby“ na „žiadatelia“ 

5. Mestská rada odporúča v materiáli č. 33) Zámer vysporiadania vlastníckych práv – 
MOTOCENTRUM doplniť  na koniec schvaľovacej časti návrhu na uznesenie text:           
„s prehodnotením parciel č. CKN 37/242 a CKN 37/254“ 
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     Anton Vass – materiál č. 34 zaradiť pred materiál č. 15, pretože spolu súvisia a materiál č. 19 
pred materiál č. 17. 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – navrhuje stiahnuť materiál č. 11) Doplnok č. 1 k Zásadám 
odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Snine a členov komisií pri Mestskom 
zastupiteľstve v Snine a navrhuje doplniť do programu materiál Návrh na zloženie organizačného 
výboru X. ročníka hudobného festivalu Rock pod Kameňom. 
 
     Ing. Zdenek Snítil – navrhuje vypustiť materiál č. 7) Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 
101/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku žiaka základnej umeleckej školy, dieťa 
materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území mesta Snina.  

 
     Mgr. Jaroslav Koco – navrhuje doplniť do programu materiál Postup pri uzatváraní zmlúv 
MsKaOS v Snine.  
 
     MUDr. Jozef Homza – prosí o vysvetlenie, prečo je návrh na vypustenie materiálov č. 7 a 11 
z programu dnešného rokovania.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – materiál č. 28 A) je predložený dodatočne pretože žiadosť prišla až 
vtedy,  keď už  boli materiály pripravené a materiál č. 42 – list priniesol dnes p. Minčič a považuje 
za potrebné, aby sa s ním poslanci oboznámili.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – nevidí dôvod, aby sa materiál č. 7 z rokovania sťahoval. Ide o deti mesta 
Snina. Materiál č. 11 – poslanci majú byť prví, ktorí si odoberú odmenu za svoju činnosť. 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – ak zrušíme odmeny komisiám, ohrozíme tým fungovanie komisií.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – ak nebudú chcieť terajší členovia v komisiách pracovať, môžeme ich 
nahradiť novými členmi.  
 
     Mgr. Jaroslav Koco – dôvod, prečo navrhuje zaradiť materiál do programu uviedol 
v dôvodovej správe, prečítal ju.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – na prípravu festivalu je potrebné skôr či neskôr schváliť organizačný 
výbor, preto ho navrhuje zaradiť do programu už dnes. 
  
Hlasovanie za mat. č. 28A):  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
Materiál zaradený do programu 
 
Hlasovanie za mat. č. 42:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 12 poslancov  
proti: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa 
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zdržali sa: Ing. Marián Kníž, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Ing. Jozef Savka – 4 poslanci 
Materiál zaradený do programu 
 
Hlasovanie za vypustenie mat. č. 7:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 8 poslancov  
proti: MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 7 poslancov 
zdržali sa: MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis – 2 poslanci 
Materiál nestiahnutý z programu  
 
Hlasovanie za vypustenie mat. č. 11:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, Mgr. Vladislav 
Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil – 8 poslancov  
proti: MUDr. Jozef Homza,  MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, 
Ing. Jaroslav Regec, Anton Vass – 6 poslancov 
zdržali sa: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Jaroslav Matis – 3 poslanci 
Materiál nestiahnutý z programu 
 
Hlasovanie za zaradenie mat. navrhovaného p. Kocom:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
Materiál zaradený do programu 
 
Hlasovanie za zaradenie mat. navrhovaného p. Rehákovou:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
Materiál zaradený do programu 
 
Hlasovanie za návrh p. Vassa preradenie mat. č. 34 pred mat. č. 15:  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, Ing. 
Jaroslav Regec, Anton Vass – 6 poslancov  
proti: Mgr. Erik Cap, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Zdenek Snítil – 4 poslanci 
zdržali sa: Ing. Miroslav Balog, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, 
MUDr. Igor Latta, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – 7 poslancov 
Materiály pôjdu podľa poradia tak, ako je uvedené v pozvánke 

Hlasovanie za program so zmenami:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
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zdržali sa: Ing. Miroslav Balog, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Zdenek Snítil – 3 poslanci  
 
     Ing. Štefan Milovčík - za členov návrhovej komisie určujem:  

Emíliu Mydlovú                
      Ing. Jozefa Savku        
      Ing. Zdenka Snítila     
 
Hlasovanie o zložení návrhovej komisie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Anton 
Vass – 14 poslancov  
proti: –-  
zdržali sa: Emília Mydlová, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil – 3 poslanci 
 
Za overovateľov zápisnice určujem:             Mgr. Jaroslava Koca      
      Mgr. Ľubov Rehákovú     
 
Za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú   
 
 

2.    Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 28. 11. 2011  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
      MUDr. Jozef Homza – str. 7 – prenájom pozemkov parc. č. CKN 1385/37 a 1385/38 -  
pozemok parc. č. 1385/38 – zdá sa mu pre potreby lekárne veľmi veľká, neodporúča to odpredať 
alebo prenajať, pretože je tam málo miesta a nemocnica príde o parkovacie miesta. Pozemok parc. 
č. 1385/37 – je medzi lekárňou a chodníkom – nebolo tam riešené vecné bremeno, prosí o opravný 
prostriedok, aby bolo vecné bremeno dodatočne vyrubené. Cez ten pozemok tam idú siete, preto 
neodporúča odpredaj. Chýba tam stanovisko nemocnice. Je potrebné nájsť riešenie, aby sa tieto 
pozemky predávali ani neprenajímali.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – do jari bude potrebné rozšíriť cestu okolo parku (kruhový objazd) 
v areáli nemocnice – úloha.   
 
     Ing. Jana Rosičová – nájomná zmluva nebola podpísaná. Zvolá sa jednanie s nemocnicou 
a vlastníkmi susedných pozemkov.  
 
     Mgr. Jaroslav Koco – mesto je povinné nakupovať tovary a služby vo výške nad 1 600 € 
formou elektronickej aukcie. Podľa správy hlavného kontrolóra úrad zadal zákazku na dodanie 
nových propagačných materiálov vo výške 2 500 € priamym zadaním. Prečo sa nekonala 
elektronická aukcia a kto dal pokyn na priame zadanie.  
 
     Ing. Jana Rosičová – mesto dostalo ponuku na propagačné materiály – išlo o maľovanú Sninu, 
originál je na mestskom úrade, mapy dostali aj občania mesta do svojich schránok. Považovali sme 
to za službu, preto to išlo bez elektronickej aukcie.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – vysvetlenie pani prednostky je v rozpore so stanoviskom hlavného 
kontrolóra a on ako poslanec má v tom zmätok, pretože nevie, či došlo alebo nedošlo k pochybeniu. 
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Strana 6 – zmluva s VPS Snina, s. r. o. – chodník v topoľovej aleji – bola robená verejná obchodná 
súťaž, či cena 79 502 € s DPH je pre mesto naozaj najvýhodnejšia? Str. 6 – zmluva na zber 
elektroodpadu – aké pripomienky mal hlavný kontrolór k tejto zmluve?  
 
     Ing. Pavol Marinič – jedná sa o zber separovaného odpadu, s ktorým má VPS už skúsenosti 
z minulosti. Odporúčal, aby tieto skúsenosti boli premietnuté aj do zmluvy so spoločnosťou, ktorá 
zabezpečuje odber tohto separovaného zberu.  
 
     Ing. Ján Alušík – táto organizácia je oprávnená, ktorá zastupuje firmy elektrotechnického 
priemyslu, ktoré umiestňujú svoje výrobky na slovenský trh. Zber naďalej robí VPS Snina 
a elektroodpad odpredáva cez túto organizáciu a vyplývajú z toho pre mesto výhody – príjem pre 
mesto.  
 
     Ing. Pavol Marinič – prečo odporučil podpísať zmluvu s VPS (chodník v topoľovej aleji) - VPS 
ako 100 % s. r. o., kde je zriaďovateľom mesta, podľa vyjadrenia, ktoré sme dostali z úradu pre 
verejné obstarávanie, nie je priame zadanie zákazky takejto organizácii porušenie zákona.  Na 
základe tohto stanoviska odporučil zmluvu podpísať. Ak sú k tomu nejaké výhrady, bolo by dobré 
prijať uznesenie, na základe ktorého bude možné dávať VPS priame zákazky.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – zmluvu zatiaľ nepodpísal, keďže ide o nie malé finančné prostriedky, aj 
keď ten chodník je veľmi potrebný, ale počkáme, či po schválení rozpočtu mesta budeme vedieť 
nájsť potrebné finančné prostriedky.  
 
     MUDr. Andrej Kulan – pozemok v areáli nemocnice - v areáli nemocnice funguje viacero 
podnikateľských subjektov, nemocnica je tam najväčšia s. r. o., ak budú písomne požiadaný, dajú 
svoje stanovisko písomne. Jeho predbežný návrh je taký, že pozemok, ktorý je v kúte nemocnice, 
by mal ostať mestský, pretože cesta je tam úzka a bolo by ju treba rozšíriť. Pohybuje sa po ňom 
veľa áut, parkujú tam, pohybujú sa tam aj zásobovacie autá.  
 
     Ing. Daniela Galandová – kto dal pokyn neuskutočniť elektronickú aukciu na propagačné 
materiály, pretože sa nebavíme iba o  maľovanej mape? Ide aj dotlač materiálov vo výške 4 450,- €. 
Prečo v prehľade zmlúv nie sú uvedené aj ďalšie zmluvy, ktoré sú zverejnené na webovej stránke 
mesta – pýta sa konkrétne na dodatky č. 3  a 4 s firmou Redox Lučenec a zmluvu s JUDr. Vrbom.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – pokyn na priame zadanie dal on.  
 
     Ing. Pavol Marinič – čo sa týka dotlače, je síce vyššia suma, ale pred dotlačou bola robená 
verejná súťaž, takže v tomto nevidí problém. Stane sa, že nie všetky zmluvy cez neho prejdú, 
hlavne z časového hľadiska, preto nie sú uvedené v materiáli.  
 
     Ing. Jozef Savka –  str. 7 – zmluva o nájme s Peterom Bajzom - ide o čiernu stavbu, ako sa táto 
stavba zlegalizuje? Zaplatí zmluvnú pokutu alebo odkúpi pozemok od mesta?  
 
     Ing. Lýdia Gičová – stavba nie je zlegalizovaná. Pán Bajza mal stavbu odstrániť, no odvolal sa 
a momentálne beží konanie o legalizácii alebo o odstránenie stavby.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – odporúča neváhať s podporou VPS-ky ohľadom rekonštrukcie chodníka 
v topoľovej aleji. Na MsR predložiť informáciu ohľadom zmluvy o nájme pozemku č. 56/2011/Pr., 
nájomca Miroslav Kostišče - úloha.   
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     Mgr. Erik Cap – je asfalt špeciálny na korčuľovanie?  
 
     Ing. Lýdia Gičová – zatiaľ sa rekonštrukcia chodníka nerobila, ak sa bude robiť, bude 
prispôsobený pre korčuliarov.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   kontrolu plnenia uznesení MsR 
a MsZ k 28. 11. 2011,   r u š í   ukladaciu časť uznesenia MsR č. 65/2009.   
 
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 13 poslancov  
proti: –-  
zdržali sa: MUDr. Jozef Homza, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 4 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 118/2011 
 

 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 28. 11. 2011  

 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – ZŠ Budovateľská – je to ťažké čítanie. Prečítal niektoré nedostatky, aby 
sme sa v budúcnosti vyvarovali takéhoto konania.  
 
     Ing. Jozef Savka – na tejto základnej škole prebieha aj súdny spor s p. Šantovou, ktorá 
rozposlala p. poslancom list, ktorý bol na zasadnutí MsR vysvetlený.  
 
     Ing. Daniela Galandová – MsKaOS – Galéria Andreja Smoláka mala mestu ako protihodnotu 
za odpustený nájom dávať obrazy, no nedošlo k tomu. Na najbližšie MsZ predložiť kompletnú 
dodávku diel od roku 1996. Dáva to ako poslanecký návrh.  
 
     Ing. Pavol Marinič – ZŠ Budovateľská – ide o personálne veci, vec je na súde a urýchlene to 
treba riešiť, aby mesto nemuselo doplácať na chybné rozhodnutie. Osobne si myslí, že je zbytočné 
čakať na nového riaditeľa, pretože pokiaľ sa on zorientuje v tejto veci, prejde určitý čas, čiže musí 
to poriešiť zriaďovateľ. Chcel poukázať na to, aby sa mesto aj poslanci zamysleli nad tým, či by 
nebolo vhodné, aby odborné veci, ktoré sa realizujú na školách, aby to išlo cez mestský úrad, ktorý 
má na tieto veci odborných pracovníkov. Riaditelia by sa mali venovať východno-vzdelávacej 
činnosti.   
 
     Mgr. Ľubov Reháková – riaditeľ školy bol odvolaný, prebieha tam konanie, preto to nebude 
rozpitvávať. Čaká nás voľba nového riaditeľa. Táto škola je problémová, nemohli kontroly 
v minulosti odhaliť tieto nedostatky skôr? Apeluje na hlavného kontrolóra, aby na školách 
vykonával kontrolu dvakrát v roku -  úloha.  
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     Ing. Zdenek Snítil – prečítal návrh Ing. Galandovej.  
 
Poslanecký návrh Ing. Galandovej:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á   mestskému úradu predložiť do najbližšieho 
rokovania MsZ evidenciu výtvarných diel poskytnutých Galériou Andrej Smolák Mestu Snina od 
roku 1996.  
     
Hlasovanie o návrhu Ing. Galandovej:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e   výsledky kontrolnej činnosti     
k 28. 11. 2011,   u k l a d á   mestskému úradu predložiť do najbližšieho rokovania MsZ evidenciu 
výtvarných diel poskytnutých Galériou Andrej Smolák Mestu Snina od roku 1996.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. 
Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
nehlasovala: Emília Mydlová – 1 poslankyňa 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 119/2011 
 
 

4. Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania dotácií a návratných 
finančných výpomocí z rozpočtu mesta Snina     

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Daniela Galandová – vzdelávanie a cestovný ruch nie sú percentuálne vyvážené oproti 
iným prioritám. Komisia cestovného ruchu má prerozdeliť iba 1 % z celkovej sumy, čo je veľmi 
málo. Táto komisia mala pripomienky, ktoré do návrhu VZN-ka neboli zapracované. Preto dáva 
poslanecký návrh na ich zapracovanie do VZN: 

- v § 6 „Vymedzenie účelov, na ktoré nie je možné dotácie poskytnúť“ doplniť do bodu a) 
text: „okrem pamiatok a pamätihodností využiteľných pre rozvoj cestovného ruchu“,  

- v § 5 bod 15 vypustiť z názvu priority „cirkvi a charita“, 
- v § 8 ods. 4 písm. d) vypustiť názov „Cirkev a charita“  
- zmeniť § 7 ods. 3 takto:  
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a) komisia školstva 1 %, 
b) komisia mládeže, kultúry a športu 73 %, 
c) komisia regionálneho rozvoja 4 %, 
d) komisia bytová, sociálna a zdravotnícka 16 %, 
e) poslanci 2 %. 

 
     Ing. Jaroslav Regec – stotožňuje sa s návrhom Ing. Galandovej - § 6 ods. a).  Bod 3 v § 7 
navrhuje stiahnuť, pretože si myslí, že sa poslanci na tomto bode nedohodnú.  
 
     MUDr. Mária Kostelníková – komisia sociálna nikdy neprideľovala dotácie pre cirkvi. Prečo je 
to teraz tak?  
 
     MUDr. Jozef Homza – prosí do § 6 doplniť písm. g) – stanoviť jednotkovú cenu (vždy na 
začiatku roka) – cena dopravy za 1 km, cena za 1 noc ubytovania/osoba. Náklady nad uvedenú 
sumu si budú znášať žiadatelia. Predkladá to ako poslanecký návrh.  
 
     Anton Vass – dáva poslanecký návrh - § 5 bod 1.2  písm. d) zmeniť takto: „tvorba, rozvoj, 
ochrana, obnova a prezentácia kultúrnych a duchovných hodnôt“.  Ďalej navrhuje vypustiť v plnom 
rozsahu v § 7 bod 3.  
 
     Ing. Miroslav Balog – dva mesiace sme poslancov aj komisie prosili o pripomienky a teraz, keď 
ho už máme spracované a máme ho schvaľovať, sa s nimi roztrhlo vrece. Na tomto VZN sa robilo 
veľmi dlho, aby v tomto VZN došlo k zásadnej zmene, aby poslanci, primátor a komisie neboli 
obviňované z lobizmu. Do VZN bol vnesený akýsi systém. Ďakuje JUDr. Paľovčíkovi, ktorý urobil 
kus práce na tomto VZN-ku. Navrhuje prestávku, aby sme sa dohodli na pripomienkach, ktoré do 
tohto VZN zapracujeme. 
 
     Mgr. Erik Cap – prečo sa komisia sociálna bráni tomu, aby rozdeľovala peniaze pre cirkvi? 
Keď to rozdeľovala komisia športu, boli k tomu pripomienky.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – ďakuje spracovateľom tohto VZN-ka. Čo sa týka objemu 
rozdeľovania dotácií v komisiách, možno to vyzerá hrôzostrašne, ale nie je to tak.  
 
     Mgr. Jaroslav Koco – zistil, že existujú organizácie, ktoré nemajú do dnešného dňa 
vydokladované využitie poskytnutej dotácie a naďalej sú im ďalšie dotácie poskytované. Chce tomu 
zabrániť, preto dáva tento poslanecký návrh - v § 4 ods. 2 vypustiť dané ustanovenie a nahradiť ho 
slovami: „Dotácie sa neposkytujú politickým stranám, politickým hnutiam a ich koalíciám, ich 
koalíciám a žiadateľom uvedených v bode 1, ktorí v čase podania žiadosti alebo návratnej finančnej 
pomoci z rozpočtu  mesta majú vo vzťahu k mestu nesplnené záväzky.“ 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh Ing. Galandovej. 
 
Návrh Ing. Galandovej: 

- v § 6 „Vymedzenie účelov, na ktoré nie je možné dotácie poskytnúť“ doplniť do bodu a) 
text: „okrem pamiatok a pamätihodností využiteľných pre rozvoj cestovného ruchu“,  

     
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
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Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov  
proti: –-  
zdržala sa: MUDr. Mária Kostelníková – 1 poslankyňa 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh Ing. Galandovej. 
 
Návrh Ing. Galandovej: 

- v § 5 bod 15 vypustiť z názvu priority „cirkvi a charita“, 
- v § 8 ods. 4 písm. d) vypustiť názov „Cirkev a charita“. 

  
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav 
Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. 
Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: MUDr. Igor Latta – 1 poslanec 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh skupiny poslancov (Vass, MUDr. Homza a Ing. 
Regec).  
 
Návrh skupiny poslancov: 

- § 5 bod 1.2  písm. d) zmeniť takto: „tvorba, rozvoj, ochrana, obnova a prezentácia 
kultúrnych a duchovných hodnôt“.  

 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Jaroslav Matis, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 9 
poslancov  
proti: –-  
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Igor Latta, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 8 poslancov  
Neschválené 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh skupiny poslancov (Vass, MUDr. Homza a Ing. 
Regec).  
 
Návrh skupiny poslancov:  

- vypustiť v plnom rozsahu bod 3 v § 7. 
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, Ing. 
Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 7 poslancov  
proti: Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová,  Ing. Marián Kníž, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika – 7 poslancov 
zdržali sa: Mgr. Jaroslav Koco, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 3 poslanci 
Neschválené 
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     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh skupiny poslancov (Vass, MUDr. Homza a Ing. 
Regec).  
 
Návrh skupiny poslancov:  

- vypustiť § 6 písm. b). 

 Hlasovanie:  
za:  MUDr. Jozef Homza, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 5 
poslancov  
proti: Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová,  Ing. Marián Kníž, Mgr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Zdenek Snítil – 9 
poslancov 
zdržali sa: MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková – 3 poslanci 
Neschválené 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh skupiny poslancov (Vass, MUDr. Homza a Ing. 
Regec).  
 
Návrh skupiny poslancov:  

- do § 6 doplniť písm. g) – stanoviť jednotkovú cenu (vždy na začiatku roka) – cena dopravy 
za 1 km, cena za 1 noc ubytovania/osoba. Náklady nad uvedenú sumu si budú znášať 
žiadatelia. 

 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, 
Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 13 poslancov  
proti:  MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis – 2 poslanci 
zdržali sa: Ing. Miroslav Balog, Ing. Zdenek Snítil – 2 poslanci 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh Mgr. Koca.  
 
Návrh poslanca Mgr. Koca:  

- v § 4 ods. 2 vypustiť dané ustanovenie a nahradiť ho slovami: „Dotácie sa neposkytujú 
politickým stranám, politickým hnutiam a ich koalíciám, ich koalíciám a žiadateľom 
uvedených v bode 1, ktorí v čase podania žiadosti alebo návratnej finančnej pomoci 
z rozpočtu  mesta majú vo vzťahu k mestu nesplnené záväzky.“ 

 Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal svoj poslanecký návrh – ponechať VZN v pôvodnom znení.  
 
Návrh poslanca Ing. Snítila:  

- ponechať predložený návrh VZN v pôvodnom znení. Po roku urobiť analýzu stavu a zistené 
poznatky zapracovať do ďalšieho návrhu VZN.  
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Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 4 
poslanci  
proti:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, 
Ing. Jaroslav Matis, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 8 poslancov 
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, Emília 
Mydlová – 5 poslancov 
Neschválené 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký Ing. Galandovej. 
 
Návrh poslankyne Ing. Galandovej:  

- zmeniť § 7 ods. 3 takto:  
a) komisia školstva 1 %, 
b) komisia mládeže, kultúry a športu 73 %, 
c) komisia regionálneho rozvoja 4 %, 
d) komisia bytová, sociálna a zdravotnícka 16 %, 
e) poslanci 2 %. 

 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – 9 
poslancov  
proti:  MUDr. Mária Kostelníková, Emília Mydlová – 2 poslanci 
zdržalo sa: MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Regec, 
Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 6 poslancov 
Neschválené 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina 
č..../2011 o podmienkach poskytovania dotácií a návratných finančných výpomocí z rozpočtu mesta 
Snina. Text všeobecne záväzného nariadenia tvorí prílohu uznesenia.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. 
Zdenek Snítil – 10 poslancov  
proti:  MUDr. Jozef Homza, Emília Mydlová – 2 poslanci 
zdržalo sa: MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef 
Savka, Anton Vass – 5 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  
    

5. Doplnok č. 2 k VZN mesta Snina č. 66/2004 o podmienkach predaja výrobkov 
a poskytovania služieb na trhových miestach  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
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     Ing. Daniela Galandová – čl. 2 bod 1 c) – pojem „fyzické osoby predávajúce vlastné použité 
výrobky“ čo sa tým myslí? 
 
     Ing. Jana Rosičová – ide o citáciu zo zákona – ide o živnostníka, ktorý môže predať svoju 
použitú vec, ktorú má doma. Musí však spĺňať všetky zákonné náležitosti. Ide v podstate o burzu.   
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 2 k Všeobecne záväznému 
nariadeniu mesta Snina č. 66/2004 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na 
trhových miestach. Text doplnku tvorí prílohu uznesenia.                 
     
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 120/2011 
 

6. Doplnok č. 3 k VZN č. 94/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Snina   

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.   
 
     Mgr. Jaroslav Koco – zvyšovanie poplatku za odpad v tomto čase nie je podľa neho morálne. 
Podáva poslanecký návrh – vypustiť bod č. 3 tohto doplnku.  
 
     Ing. Jana Rosičová – ide o sumu ani nie celé 2 eurá na rok.  
 
     Ing. Dana Mariničová – podala informácie o výške poplatkov v mestách s približne rovnakým 
počtom obyvateľov.  Výber poplatkov od fyzických a právnických osôb na tento rok je v rozpočte 
naplánovaný v sume 298 tis. €. Vybrali sme 92 %. VPS-ke ročne platíme za odvoz odpadu 426 tis. 
€ - teda 128 tis. € ročne dopláca mesto zo svojho rozpočtu.  Mesto Snina má 4 najnižší poplatok za 
odpad na Slovensku.  
 
     MUDr. Jozef Homza – neseparovaný odpad – ako často sa vyváža z rodinných domov 
a z bytových domov?  
 
     Ing. Ján Alušík – v bytových domoch sa vyváža každý týždeň a v rodinných domoch sa vyváža 
raz za dva týždne.  
 
     MUDr. Jozef Homza – prečo je to tak? Je to správne. Potom navrhuje, aby sa odpad vyvážal 
rovnako. Ak nie, tak potom znížiť poplatok za odvoz v rodinných domoch. Myslí si, že rodinné 
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domy sú znevýhodňované oproti bytovým domom, preto predkladá poslanecký návrh – znížiť 
poplatok o jednu tretinu.  
 
     Ing. Ján Alušík – na túto tému sme sa tu už bavili. Na intervaloch zvozu každé dva týždne sa 
pristúpilo z toho dôvodu, že sa v meste zaviedol zvoz biologicky rozložiteľného odpadu. Má čísla, 
kde je zrejmé, že na skládku sa vyviezlo menej tuhého komunálneho odpadu, ako v minulom roku. 
Stúplo množstvo biologicky rozložiteľného odpadu. K tomuto kroku sa pristúpilo z ekonomických 
dôvodov, pretože je nerentabilné, aby sa každý týždeň chodilo s autom po meste.   
 
     Ing. Zdenek Snítil – sú dva poslanecké návrhy. On predkladá ďalší poslanecký návrh a to 
v tomto znení:  

- Doplnok č. 3 - Čl. 1 bod 2 
a) § 7 ods. 2 znie:  

„(2) Predmetom dane za psa nie je:  
a) pes chovaný na vedecké účely a výskumné účely, 
b) pes umiestnený v útulku zvierat, 
c) pes umiestnený vo výcvikovom zariadení – cvičený za asistenčného psa (slepecký 

vodiaci pes, pes pre hendikepovaných, záchranársky pes a pod.).  
b) § 7 ods. 5 znie:  

„(5) Sadzba dane sa stanovuje na kalendárny rok vo výške 12,- € za jedného psa, t. j. 1,- 
€ mesačne za jedného psa.“ 

c) § 7 ods. 6 znie:  
„(6) Daň za psa sa zníži o 50 %(len z jedného dôvodu) u daňovníka:  
a) staršieho 70 rokov, ak je nájomcom alebo vlastníkom nehnuteľnosti, kde sa jeho pes 

nachádza, 
b) občana s ťažkým zdravotným postihnutím, ktorý vlastní psa so špeciálnym 

výcvikom a používa ho ako asistenčného psa, 
c) ak pes má špeciálny výcvik a zloženú skúšku z výkonu, 
d) ak pes je začipovaný (evidovaný v ústrednej evidencii), 
e) ak pes bol osvojený z registrovaného útulku zvierat, 
f) ak pes je sterilizovaný, 
g) podnikateľského subjektu, ktorý je nájomcom alebo vlastníkom nehnuteľnosti 

určenej na podnikanie, kde sa pes nepretržite nachádza a slúži na ochranu majetku“.  
d) § 7 ods. 9 znie:  

„(9) Mesto Snina prvýkrát vyrubí daň platobným výmerom ako pomernú časť ročnej 
dane za časť roka, ktorej je pes predmetom dane, pričom vo výmere uvedie aj výšku 
celoročnej dane. Vyrubená daň je splatná do 15 dní odo dňa nadobudnutia právoplatnosti 
platného výmeru.“ 

 
     Ing. Marián Kníž – v piatok bola MsR pozrieť skládku, je tam množstvo nedostatkov 
a môžeme hovoriť aj o v havarijnom stave. Keď sa skládka budovala, vravelo sa, že bude mať 
životnosť 30 rokov. No z poslednej analýzy vieme, že životnosť skládky je 9 rokov. Problém 
s vývozom odpadu raz za dva týždne je hlavne tam, kde je mladá rodina, ktorá má malé deti, 
pretože kontajner sa veľmi rýchlo zapĺňa plienkami pampers. Aj na smetisku je to dosť veľký 
problém uložiť, pretože nejde o biologicky rozložiteľný odpad a dosť dlho sa to rozkladá. Spraviť 
analýzu, koľko stojí zvoz odpadu v meste Snina. Potom by sa poslanci slobodne rozhodli, či 
podporia toto navýšenie alebo nie – úloha.  
 
     Ing. Ján Alušík – tvrdí, že skládka v žiadnom prípade nie je v havarijnom stave. Podľa platného 
IPKZ máme od inšpektorátu životného prostredia predpísané úkony, ktoré máme dodržiavať. Tieto 
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úkony si riadne plníme, vieme to pekne doložiť objednávkami, zmluvami, faktúrami. Za seba môže 
zodpovedne prehlásiť, že skládka je v lepšom stave, ako keď ju preberal. Keď prišiel do funkcie, 
nefungovalo čerpadlo v retenčnej nádrži a z retenčnej nádrže sa voda vyvážala za veľké peniaze. 
Čerpadlo sa urýchlene kúpilo nové a staré sa dalo zgeneralkovať. Teraz sa nemôže stať, že čerpadlo 
vypadne, pretože máme rezervu. Okolie skládky bolo v tom čase a ešte chvíľu aj za jeho pôsobenia 
zarastené, všetky kanály, ktoré majú povrchové vody odviesť preč mimo telesa skládky, sú 
vyčistené a opravené.  
 
     Ing. Jozef Savka – vývoz odpadu – situácia je v meste neporovnateľne lepšia ako bola. Čo sa 
týka separácie zberu – v rodinných domoch sa separuje viac ako v bytových domoch. Navrhuje 
zvýšiť počet kontajnerov pri bytových domoch a pri niektorých firmách, ktoré vyprodukujú viac 
odpadu – úloha. Chceme, aby sa v našom meste odpad triedil. V rodinných domoch sa viac 
separuje ako v bytových domoch, preto môžeme súhlasiť s tým, aby sa tuhý komunálny odpad 
v rodinných domoch vyvážal každý druhý týždeň, pretože keď sa separuje, toho tuhého 
komunálneho odpadu je naozaj menej. Aj keď p. riaditeľ vyvíja maximálne úsilie, životnosť 
skládky je 9 rokov. Je zato, aby sa na skládke vybudovala čistička odpadových vôd a ten rozstrek 
čerpadlom nie je aktuálny v zime, pretože dochádza k zmrznutiu hmoty, ktorá je v skladisku 
a zhutňovanie komodity je potom sťažené. Je zato, že sme veľmi ľahko prehliadli ponuku nemeckej 
firmy na vybudovanie linky triedeného odpadu. A k dnešnému dňu nikto nepredložil analýzu, čo je 
výhodné alebo nevýhodné. Životnosť terajšej skládky by sa predĺžila o minimálne 30 rokov, do 
ktorej by nebolo potrebné investovať. Na linke by sa vytriedil odpad z každého kontajnera, pretože 
hlavne v bytových domoch máme problém, že ľudia hádžu odpad do jedného kontajnera.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – do MsZ na budúci rok predložiť ucelený návrh vývozu komunálneho 
odpadu aj s finančnou náročnosťou na rozpočet mesta – úloha.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh  Mgr. Koca. 
 
Návrh Mgr. Koca: 

- vypustiť bod č. 3 z doplnku.  
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis – 
5 poslancov  
proti: –-  
zdržalo sa: Ing. Miroslav Balog, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 12 poslancov 
Neschválené 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh MUDr. Homzu. 
 
Návrh MUDr. Homzu: 

- znížiť poplatok za vývoz odpadu o jednu tretinu pre obyvateľov rodinných domov.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Jaroslav Regec, Anton Vass – 4 
poslancov  
proti:  Mgr. Erik Cap, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav 
Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 7 poslancov 
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zdržalo sa: Ing. Miroslav Balog, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, MUDr. Andrej Kulan, 
Emília Mydlová, Ing. Jozef Savka – 6 poslancov 
Neschválené 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal vlastný poslanecký návrh.  
 
Návrh Ing. Snítila:   

- Doplnok č. 3 - Čl. 1 bod 2 
a) § 7 ods. 2 znie:  

„(2) Predmetom dane za psa nie je:  
a) pes chovaný na vedecké účely a výskumné účely, 
b) pes umiestnený v útulku zvierat, 
c) pes umiestnený vo výcvikovom zariadení – cvičený za asistenčného psa (slepecký 

vodiaci pes, pes pre hendikepovaných, záchranársky pes a pod.).  
b) § 7 ods. 5 znie:  

„(5) Sadzba dane sa stanovuje na kalendárny rok vo výške 12,- € za jedného psa, t. j. 1,- 
€ mesačne za jedného psa.“ 

c) § 7 ods. 6 znie:  
„(6) Daň za psa sa zníži o 50 %(len z jedného dôvodu) u daňovníka:  
a) staršieho 70 rokov, ak je nájomcom alebo vlastníkom nehnuteľnosti, kde sa jeho pes 

nachádza, 
b) občana s ťažkým zdravotným postihnutím, ktorý vlastní psa so špeciálnym výcvikom 

a používa ho ako asistenčného psa, 
c) ak pes má špeciálny výcvik a zloženú skúšku z výkonu, 
d) ak pes je začipovaný (evidovaný v ústrednej evidencii), 
e) ak pes bol osvojený z registrovaného útulku zvierat, 
f) ak pes je sterilizovaný, 
g) podnikateľského subjektu, ktorý je nájomcom alebo vlastníkom nehnuteľnosti 

určenej na podnikanie, kde sa pes nepretržite nachádza a slúži na ochranu majetku“.  
d) § 7 ods. 9 znie:  

„(9) Mesto Snina prvýkrát vyrubí daň platobným výmerom ako pomernú časť ročnej 
dane za časť roka, ktorej je pes predmetom dane, pričom vo výmere uvedie aj výšku 
celoročnej dane. Vyrubená daň je splatná do 15 dní odo dňa nadobudnutia právoplatnosti 
platného výmeru.“ 

 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 9 
poslancov  
proti: MUDr. Jozef Homza – 1 poslanec  
zdržalo sa: Ing. Marián Kníž, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 7 poslancov 
Neschválené 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 3 k Všeobecne záväznému 
nariadeniu mesta Snina č. 94/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady na území mesta Snina.                        
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Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 4 
poslancov  
proti: MUDr. Jozef Homza,  Mgr. Jaroslav Koco – 2 poslanci 
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, 
Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 11 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo k tomuto materiálu žiadne uznesenie.     
 
     

7. Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 101/2009 o určení výšky dotácie na mzdy 
a prevádzku žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a školského 
zariadenia so sídlom na území mesta Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Jaroslava 
Miková, referentka odboru školstva.                              
 
     Ing. Jozef Savka – navrhuje hlasovať bez diskusie.  
 
     MUDr. Jozef Homza – aká bola úspora a kde boli tieto finančné prostriedky použité?  
 
      Ing. Jana Rosičová – výšku úspory nevie teraz povedať, ale tieto finančné prostriedky išli ako 
spolufinancovanie projektov na rekonštrukciu škôl. 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 3 k Všeobecne záväznému 
nariadeniu mesta Snina č. 101/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 
umeleckej školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území mesta Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, Ing. 
Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 7 poslancov  
proti:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 9 
poslancov  
zdržal sa: Ing. Miroslav Balog – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  

 
   

 
8. Doplnok č. 1 k VZN č. 108/2011 o symboloch mesta Snina a ich používaní 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
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     Mgr. Erik Cap – na drese by nemalo byť aj pomenovanie Mesto Snina aj erb mesta, pretože 
niektoré športové kluby už pomenovanie mesta majú v názve klubu. Preto navrhuje, aby bol na 
drese erb mesta alebo pomenovanie mesta „Snina“.   
 
     Mgr. Katarína Harmaňošová – návrh doplnku je predložený na základe požiadavky poslanca 
Ing. Savku, aby erb mesta používali športové kluby na svojich dresoch, ktoré dostávajú od mesta 
dotáciu vyššiu ako 1 000,- €.  
 
     Ing. Daniela Galandová – ak je v názve klubu Snina, na dres by už stačilo dať iba erb bez 
pomenovania mesta.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh Mgr. Capa, ktorý je rozdelený dvoch častí.   
 
Prvý návrh Mgr. Capa: 
V § 3 sa mení ods. 3, ktorý znie: „Športové kluby pôsobiace na území mesta Snina, ktorým bola 
poskytnutá dotácia v zmysle príslušného všeobecne záväzného nariadenia mesta Snina vo výške 
nad 1 000 € sú povinné používať na reprezentačných dresoch svojho klubu erb mesta                        
a  pomenovanie mesta („Mesto Snina“). Zobrazenie erbu mesta a pomenovanie – názov mesta na 
dresoch športových klubov nesmie byť rozmerovo menšie ako logá, resp. iné označenie ďalších 
subjektov (právnických a fyzických osôb).“  sa spojka „a“ mení na „alebo“.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal druhý poslanecký návrh Mgr. Capa.  
 
Druhý návrh Mgr. Capa: 
V § 3 sa mení ods. 3, ktorý znie: „Športové kluby pôsobiace na území mesta Snina, ktorým bola 
poskytnutá dotácia v zmysle príslušného všeobecne záväzného nariadenia mesta Snina vo výške 
nad 1 000 € sú povinné používať na reprezentačných dresoch svojho klubu erb mesta                        
a  pomenovanie mesta („Mesto Snina“). Zobrazenie erbu mesta a pomenovanie – názov mesta na 
dresoch športových klubov nesmie byť rozmerovo menšie ako logá, resp. iné označenie ďalších 
subjektov (právnických a fyzických osôb).“ Sa zo zátvorky („Mesto Snina“) vypúšťa slovo: 
„Mesto“. 
 
     Mgr. Erik Cap – túto časť poslaneckého návrhu sťahuje.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 1 k Všeobecne záväznému 
nariadeniu č. 108/2011 o symboloch mesta Snina a ich používaní.  
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Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 121/2011 
 
 
(zo zasadnutia odišiel Ing. Miroslav Balog – 13.30 hod. – spolu 16 poslancov) 
 
 

9. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Mgr. Jaroslav Koco – podáva poslanecký návrh.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh  Mgr. Koca.  
 
Návrh Mgr. Koca  

1. § 4 ods. 1 písm. a) nahradiť slová „80,00 €“ slovom „96,00 €“. 
2. § 4 ods. 1 písm. a) nahradiť slová „60,00 €“ slovom „80,00 €“. 
3. § 4 ods. 1 písm. a) nahradiť slová „45,00 €“ slovom „65,00 €“. 
4. § 4 ods. 1 písm. b) nahradiť slová „Reštauračné priestory, obchody a herne“ slovami „Bary, 

reštauračné priestory, obchody a herne“.  
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 1 k Všeobecne záväznému 
nariadeniu mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku 
vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom. Text doplnku tvorí prílohu 
uznesenia.  
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Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, 
Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
nehlasoval: MUDr. Andrej Kulan - 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 122/2011 
 

10. Doplnok č. 1 k VZN č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom 
mesta Snina 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
     Ing. Daniela Galandová – k doplnku nemá žiadne pripomienky, ale má jeden návrh. Majetkom 
mesta je aj projektová príprava, ktorá je finančne náročná. Už viackrát sa stalo, že sa spracoval 
projekt, ktorý sa nakoniec nezrealizoval a projektová dokumentácia ostala v zásuvke, čo je 
nehospodárne nakladanie s majetkom mesta. Preto navrhuje, aby sa s projektovou dokumentáciou 
začalo až po schválení konkrétneho investičného zámeru v mestskom zastupiteľstve. Preto 
predkladá poslanecký návrh – doplniť § 7 ods. 1 o nové písm. h).  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh Ing. Galandovej. 
 
Návrh Ing. Galandovej:   

- Doplniť bod h) do § 7 ods. 1 „Schvaľovanie úkonov orgánmi mesta“, ktorý znie: „ h) 
konkrétne investičné zámery mesta, na základe ktorých bude realizovaná ďalšie projektová 
príprava.“  
 

Hlasovanie:  
za:  Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav 
Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek 
Snítil, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 1 k Všeobecne záväznému 
nariadeniu mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina. 
Text doplnku tvorí prílohu uznesenia.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília 
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Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton 
Vass – 14 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec  
nehlasovala: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 123/2011 
 

 
11. Doplnok č. 1 k Zásadám odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Snine 

a členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     Mgr. Jaroslav Koco – nie je proti tomuto materiálu, ale mali by sme to schvaľovať pri rozpočte 
ako súčasť balíka krízových opatrení. 15. decembra dajú pripomienky krízových opatrení.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na pripomienky k rozpočtu čakáme dva mesiace. 1. decembra už musí 
návrh rozpočtu visieť na úradnej tabuli, takže nemôžeme 15. decembra na zastupiteľstve robiť ešte 
len zmeny.  
 
     Ing. Jozef Savka – škoda, že sa tento materiál nepredložil na prerokovanie do komisií. Je proti 
tomu, aby sa komisie znefunkčnili tým, že sa tento doplnok schváli.  
 
     Mgr. Katarína Harmaňošová – pri plnom počte členov komisií s tým, že komisie budú zasadať 
dvakrát do mesiaca nás komisie stoja 36 960,- € ročne.  
 
     Ing. Daniela Galandová – keďže je kríza, mali by sa znížiť platy pracovníkom úradu.  
 
     Ing. Jana Rosičová – poslanci sú zamestnaní ľudia, ktorí k svojmu platu dostávajú ešte aj  
odmeny. Prečo by sa mali pracovníkom úradu znižovať platy, keď je to ich jediný príjem?  
 
     Ing. Daniela Galandová – je kríza a platy sa na úrade nezmrazili.  
 
     Ing. Jana Rosičová – to nie je pravda, platy zamestnancom úradu nešli hore ani pri valorizácii, 
pretože o túto sumu sa im znižujú osobné príplatky.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – úrad pracuje, platy sú zmrazené, ak si poslanci chcú nechať odmenu za 
komisiu, nemá s tým problém.  
 
     Ing. Jozef Savka – komisiu zvoláva predseda na základe oznámenia garanta, že je dostatok 
materiálov, ktoré je potrebné na komisii prerokovať. Takže komisiu zvoláva predseda cez garanta. 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 1 k Zásadám odmeňovania 
poslancov Mestského zastupiteľstva v Snine a členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Snine 
zo dňa 27. 01. 2011, uznesenie č. 14/2011.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, 
Anton Vass – 5 poslancov  
proti: –-  
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. 
Zdenek Snítil - 10 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  

   
 

12. Zadávací dokument pre spracovanie Zmien a doplnkov č. 2 Územného plánu obce 
Snina 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP a Ing. Jana Ihnátová, referentka oddelenia výstavby, ÚP, 
ŽP a SP.          
 
     Mgr. Jaroslav Koco – navrhuje, aby sa o každom bode uznesenia hlasovalo samostatne.  
 
     Ing. Lýdia Gičová - na základe požiadaviek obyvateľov mesta Snina spracovalo oddelenie tento 
materiál na zmenu Územného plánu mesta Snina.  
 
     Ing. Jozef Savka – mesto by malo zvážiť, či takúto zmenu potrebuje. Ak nie, tak zmeny by si 
mali zaplatiť žiadatelia, ale ak je služba pre mesto potrebná, zmenu by malo uhradiť mesto, nie 
žiadateľ.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – územné plány sa menia a dopĺňajú každých 5 rokov. Nevidí dôvod, aby 
sme súkromné aktivity podnikateľov platili z rozpočtu mesta.  
 
     Ing. Jaroslav Matis – kadiaľ bude mať p. Zaremba prístup?  
 
     Ing. Lýdia Gičová – o tomto sme s p. Zarembom rokovali a bolo mu povedané, že sme proti 
tomu, aby sa prístup riešil pomedzi bloky. Jeho návrh je, že prístup bude popred garáže na Ul. 
študentskej.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh Mgr. Koca – hlasovať o jednotlivých bodoch 
samostatne.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Emília 
Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Anton Vass – 12 poslancov  
proti: Ing. Jozef Savka - 1 poslanec 
zdržali sa: Mgr. Erik Cap, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Zdenek Snítil - 3 poslanci 
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     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh Ing. Kníža – realizovať zmeny raz za päť rokov.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – Ing. Kníž by mal svoj návrh prehodnotiť.  
 
     Ing. Marián Kníž – svoj poslanecký návrh sťahuje, ale ponechať to ako úlohu.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – všetky predložené návrhy na zmenu územného plánu predkladáme na 
prerokovanie do komisie.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal znenie bodu č. 1. 
 
Návrh na uznesenie – bod č. 1: 

- Na parc. č. CKN 1121/161, k. ú. Snina, zmenu plochy občianskej vybavenosti na plochu 
hromadných garáží s tým, že zmenu územného plánu v tejto časti prefinancuje žiadateľ 
zmeny, Štefan Lojan, Podhorská 2140, Snina.  
 

Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal znenie bodu č. 2.  
 
Návrh na uznesenie – bod č. 2: 

- Na parc. č. CKN 2591/145, k. ú. Snina, zmenu plochy zelene na plochy polyfunkčné 
(kancelárske priestory, bývanie, parkovanie) s tým, že zmenu územného plánu v tejto časti 
prefinancuje žiadateľ zmeny, Jaroslav Zaremba, Budovateľská 1430/1, Snina.  
 

Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 12 poslancov  
proti: Emília Mydlová - 1 poslanec  
zdržali sa: Ing. Daniela Galandová, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis - 3 poslanci 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal znenie bodu č. 3.  
 
Návrh na uznesenie – bod č. 3: 

- Na parc. č. CKN 1121/395, 1121/396, k. ú. Snina, zmenu plochy občianskej vybavenosti na 
plochy hromadnej bytovej výstavby (bytový dom) s tým, že zmenu územného plánu v tejto 
časti prefinancuje žiadateľ zmeny, BEKY, a. s., Podrybnícka 1, Snina.  
 

Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov  
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proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   zadávací dokument pre spracovanie Zmien 
a doplnkov č. 2 Územného plánu obce Snina s podmienkou, že v súlade s ust. § 19 zákona č. 
50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov náklady 
spojené s obstarávaním Zmien a doplnkov č. 2 Územného plánu obce Snina prefinancujú žiadatelia, 
ktorých výhradná potreba vyvolala obstarávanie Zmien a doplnkov č. 2 Územného plánu obce 
Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa:  Emília Mydlová - 1poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 124/2011 
 
 

13. Smernica o odmeňovaní členov Zboru pre občianske záležitosti mesta Snina v súvislosti 
s vykonávaním obradov a slávností na území mesta Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – má návrh na zmenu, pretože navrhovaná odmena nezodpovedá 
vykonanej práci. Navrhuje zvýšiť sumu na 5,- €/hod. Ľudia ďakujú za kvalitu obradov, ktoré ZPOZ 
v meste Snina vykonáva.  
 
     Ing. Jaroslav Matis – chýba tu dôvodová správa – koľkých ľudí sa to týka, koľko to bude 
vychádzať na jeden rok, ošatné – neuvádzať 5,-€/obrad, ale určiť sumu na rok. Vypracovať analýzu 
vyplácania odmien ZPOZ-u za posledné tri roky – úloha.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – je lepšie, ak je určená suma na obrad než paušálna suma na rok, 
pretože pri obradoch nie je stále rovnaký počet osôb.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh Mgr. Rehákovej.  
 
Poslanecký návrh Mgr. Rehákovej:  

- § 2 ods. 4 písm. a) – odmena za účasť na občianskom obrade, resp. slávnosti – 5,- €/hod. 
 

Hlasovanie:  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Vladislav Mika, 
Emília Mydlová, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 8 poslancov  
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proti: –-  
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová,  Mgr. Jaroslav Koco,  MUDr. Igor Latta, Ing. 
Jaroslav Matis - 5 poslancov 
nehlasoval: Ing. Marián Kníž - 1 poslanec 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Smernicu o odmeňovaní členov Zboru pre 
občianske záležitosti mesta Snina v súvislosti s vykonávaním obradov a slávností na území mesta 
Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Vladislav Mika, 
Emília Mydlová, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 8 poslancov  
proti: –-  
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová,  Mgr. Jaroslav Koco,  MUDr. Igor Latta, Ing. 
Jaroslav Matis - 5 poslancov 
nehlasoval: Ing. Marián Kníž - 1 poslanec 
 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 125/2011 
 
 

14. Informácia o zmene Organizačného poriadku Mestského úradu Snina  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 
Rosičová, prednostka MsÚ.                                       
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e   informáciu o zmene 
Organizačného poriadku Mestského úradu Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, 
Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 126/2011  
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15. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Rímskokatolícky arcibiskupský 
úrad 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal časť uznesenia, ktorá bola doplnená do materiálov č. 15 až 22. 
 
     Ing. Daniela Galandová – osobitný zreteľ v týchto prípadoch nie je vysvetlený. Ak je tam 
osobitný zreteľ, materiály by mali visieť 15 dní pred zasadnutím zastupiteľstva na úradnej tabuli 
a webovej stránke mesta, čo sa neudialo. Je to v poriadku?  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – podľa slov hlavného kontrolóra je to v poriadku.  
 
     Ing. Jana Rosičová – osobitný zreteľ sa vzťahuje na výšku nájmu -  1,- €. Zmena bola vykonaná 
na základe požiadavky hlavného kontrolóra.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – nemyslí si, že je to štandardné. Nie je to rovný meter. Každý z týchto 
materiálov 15 až 22 je iný.  
 
     Ing. Jana Rosičová – návrhy sú predkladané na základe pôvodných uznesení.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – hlasovať o časti a) a b) samostatne, pretože k časti a) treba nadpolovičnú 
väčšinu prítomných poslancov. Pri bode b) je potrebná 3/5 väčšina všetkých poslancov, čiže 
minimálne 11 poslancov.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť a).  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenie MsZ č. 454/2004 zo dňa  21. 10. 2004 
s účinnosťou od 01. 12. 2011. 
      
Hlasovanie za a):  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 15 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: Ing. Jozef Savka – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 127/2011  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť b).  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    
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1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov, ktorý spočíva v tom, že ide o výšku nájmu pre nájomcu, ktorý 
má s mestom Snina uzatvorenú platnú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú, schválenú 
predchádzajúcim MsZ,  

2. prenájom nebytových priestorov v priestoroch budovy súpisné číslo 2059/11 na Ul. 1. mája 
v Snine, na parcele KN 1508/94 a parcele KN 1508/1 v rozsahu oplotenia pre 
Rímskokatolícky arcibiskupský úrad, Ul. hlavná 28, Košice, IČO: 00179094 za nájomné vo 
výške 1,00 €/mesiac s podmienkou, že nájomca bude uhrádzať všetky prevádzkové náklady 
a náklady spojené s opravou a údržbou prenajatých priestorov na účely prevádzkovania 
cirkevnej materskej školy s platnosťou od 01. 12. 2011 do 31. 12. 2014. 

 
Hlasovanie za b):  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, Ing. 
Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 7 poslancov  
proti:  Mgr. Erik Cap, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková - 3 poslanci 
zdržalo sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. 
Jaroslav Matis, Ing. Zdenek Snítil - 6 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo túto časť uznesenia.   
 
 

16. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Gréckokatolícka cirkev       

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
          Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť a).  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenie MsZ č. 116/2007 zo dňa  06. 06. 2007 
s účinnosťou od 01. 12. 2011.  
      
Hlasovanie za a):  
za:  Mgr. Erik Cap, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: Mgr. Ľubov Reháková - 1 poslankyňa  
zdržala sa: Ing. Daniela Galandová - 1 poslankyňa 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 128/2011  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť b).  
  
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 
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1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov, ktorý spočíva v tom, že ide o výšku nájmu pre nájomcu, ktorý 
má s mestom Snina uzatvorenú platnú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú, schválenú 
predchádzajúcim MsZ,  

2. prenájom nebytových priestorov výmenníkovej stanice, súpisné číslo 3192, Ul. 
Komenského, na parcele č. KN 1121/195, k. ú. Snina pre Gréckokatolícku cirkev, farnosť 
Brehy, IČO: 42076145 za nájomné vo výške 1,00 €/rok s podmienkou, že nájomca sa 
zaviaže uhrádzať všetky prevádzkové náklady, s platnosťou od 01. 12. 2011 do  31. 12. 
2014. 

     
Hlasovanie za b):  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, Ing. 
Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 7 poslancov  
proti: Mgr. Erik Cap, Mgr. Vladislav Mika - 2 poslanci  
zdržalo sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. 
Jaroslav Matis, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil - 7 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neschválilo túto časť uznesenia.  
  
 

17. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Galéria Andrej Smolák        

  
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
          Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť a).  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    bod 2 uznesenia MsZ č. 556/2009 zo dňa  26. 03. 2009 
s účinnosťou od 01. 12. 2011. 
      
Hlasovanie za a):  
za:  Mgr. Erik Cap, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil – 11 poslancov  
proti: –-  
zdržali sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž - 2 poslanci 
nehlasoval: MUDr. Jozef Homza - 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 129/2011  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť b).  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine     s ch v a ľ u j e 

1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov, ktorý spočíva v tom, že ide o výšku nájmu pre nájomcu, ktorý 



30 
 

má s mestom Snina uzatvorenú platnú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú, schválenú 
predchádzajúcim MsZ,  

2. prenájom nebytových priestorov v Dome kultúry pre Galériu Andrej Smolák za nájomné vo 
výške 1,00 €/rok vrátane prevádzkových nákladov s platnosťou od   01. 12. 2011 do 31. 12. 
2013. 

 
Hlasovanie za b):  
za:  Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil – 2 poslanci  
proti: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Mgr. Jaroslav Koco, Mgr. Vladislav Mika, Emília 
Mydlová  - 5 poslancov  
zdržalo sa: Ing. Marián Kníž, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Ľubov Reháková - 6 poslancov 
nehlasoval: MUDr. Jozef Homza - 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neschválilo túto časť uznesenia. 
 
 

18. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – MUDr. Alžbeta Adamkovičová    

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
          Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť a).  
 
 Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenie MsZ č. 789/2010 zo dňa  24. 06. 2010 
s účinnosťou od 01. 12. 2011. 
     
Hlasovanie za a):  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 130/2011  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť b).  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 

1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov, ktorý spočíva v tom, že ide o výšku nájmu pre nájomcu, ktorý 
má s mestom Snina uzatvorenú platnú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú, schválenú 
predchádzajúcim MsZ,  
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2. prenájom nebytových priestorov v priestoroch ZŠ Budovateľskej v Snine pre MUDr. 
Alžbetu Adamkovičovú za nájomné vo výške 1,- €/mesiac s platnosťou od 01. 12. 2011 do 
31. 12. 2016 na činnosť stomatologickej ambulancie, 

 
Hlasovanie za b):  
za:  Emília Mydlová, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci  
proti: Mgr. Erik Cap, Mgr. Jaroslav Koco, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková - 4 
poslanci  
zdržalo sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Ing. Zdenek Snítil - 7 poslancov 
nehlasovali: MUDr. Jozef Homza,  Ing. Jaroslav Regec, Anton Vass - 3 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neschválilo túto časť uznesenia. 
 
          Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť c).  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine     s ch v a ľ u j e 

1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov, ktorý spočíva v tom, že ide o výšku nájmu pre nájomcu, ktorý 
má s mestom Snina uzatvorenú platnú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú, schválenú 
predchádzajúcim MsZ,  

2. prenájom nebytových priestorov v priestoroch ZŠ Budovateľskej v Snine pre PaedDr. Janu 
Mihókovú za nájomné vo výške 1,- €/mesiac s platnosťou od 01. 12. 2011 do 31. 12. 2016 
na činnosť špeciálnopedagogického poradenstva. 

      
Hlasovanie za c):  
za:  Emília Mydlová, Anton Vass – 2 poslanci  
proti: Mgr. Erik Cap, Mgr. Jaroslav Koco, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková - 4 
poslanci  
zdržalo sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Ing. Zdenek Snítil - 6 poslancov 
nehlasovali: MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka - 4 
poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neschválilo túto časť uznesenia. 

 
19. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 

109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Ema Leňková       

     
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
          Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť a).  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenia MsZ č. 620/2005 zo dňa  01. 08. 2005, č. 
767/2006 zo dňa 09. 02. 2006, č. 785/2006 zo dňa 14. 02. 2006 s účinnosťou od 01. 12. 2011.       
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Hlasovanie za a):  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 13 poslancov  
proti: –-  
zdržali sa: MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan - 2 poslanci 
nehlasoval: Ing. Jaroslav Regec - 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 131/2011  
   Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť b).  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine      s ch v a ľ u j e 

1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov, ktorý spočíva v tom, že ide o výšku nájmu pre nájomcu, ktorý 
má s mestom Snina uzatvorenú platnú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú, schválenú 
predchádzajúcim MsZ,  

2. prenájom nebytových priestorov v budove Materskej školy na Ul. vihorlatskej 1420/8 
v Snine, na parcele č. KN 2297/67 a na parcele KN 2297/69 v rozsahu oplotenia pre Emu 
Leňkovú, bytom Snina, za nájomné vo výške 6 650,00 €/rok s platnosťou od 01. 12. 2011 do 
31. 12. 2012 na účely prevádzkovania súkromnej materskej školy, poskytovanie služieb 
starostlivosti o dieťa a školskej kuchyne a školskej jedálne.  
 

Hlasovanie za b):  
za:  Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil – 2 poslanci  
proti: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Emília Mydlová - 3 poslanci 
zdržalo sa: Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková - 8 
poslancov 
nehlasovali: MUDr. Jozef Homza,  Ing. Jaroslav Regec, Anton Vass - 3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neschválilo túto časť uznesenia. 
 
   

20. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – MUDr. Martina Pacolová        

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
          Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť a).  
   
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenie MsZ č. 540/2009 zo dňa  26. 03. 2009 
s účinnosťou od 01. 12. 2011.      
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Hlasovanie za a):  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek 
Snítil, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
nehlasoval: Ing. Jaroslav Regec - 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 132/2011  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť b).  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 

1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov, ktorý spočíva v tom, že ide o výšku nájmu pre nájomcu, ktorý 
má s mestom Snina uzatvorenú platnú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú, schválenú 
predchádzajúcim MsZ,  

2. prenájom nebytových priestorov v priestoroch ZŠ 1. mája pre MUDr. Martinu Pacolovú za 
nájomné vo výške 1,00 €/mesiac s platnosťou od 01. 12. 2011 do  31. 12. 2015 na činnosť 
stomatologickej ambulancie. 
 

Hlasovanie za b):   
za:  MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, Ing. Jozef Savka – 4 
poslanci  
proti: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková - 4 
poslanci  
zdržalo sa: Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Ing. 
Zdenek Snítil - 5 poslancov 
nehlasovali: MUDr. Jozef Homza, Ing. Jaroslav Regec, Anton Vass - 3poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neschválilo túto časť uznesenia. 
 
 

21. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Anna Džupinková – Horiaca ruža 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
          Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť a).  
 
     Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenie MsZ č. 550/1998 zo dňa  25. 06. 1998 
s účinnosťou od 01. 12. 2011.      
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Hlasovanie za a):  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Emília Mydlová, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
nehlasovali: MUDr. Jozef Homza, Ing. Jaroslav Regec - 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 133/2011  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť b).  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 

1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov, ktorý spočíva v tom, že ide o výšku nájmu pre nájomcu, ktorý 
má s mestom Snina uzatvorenú platnú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú, schválenú 
predchádzajúcim MsZ,  

2. prenájom nebytových priestorov v Dome kultúry vo výmere 121 m2  pre Annu Džupinkovú 
– Horiaca ruža, IČO: 30628393 za nájomné vo výške 1,00 €/ mesiac vrátane tepla za účelom 
vykonávania podnikateľskej činnosti s platnosťou od 01. 12. 2011 do 31. 12. 2014. 

 
Hlasovanie za b):  
za:  Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 3 poslanci  
proti: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová - 4 poslanci  
zdržalo sa: Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Ľubov Reháková - 7 poslancov 
nehlasovali: MUDr. Jozef Homza, Ing. Jaroslav Regec - 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neschválilo túto časť uznesenia. 
 
 

22. Potvrdenie uznesenia MsZ týkajúceho sa výnimky zo sadzieb nájomného podľa VZN č. 
109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom – Dom Matice slovenskej    

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
          Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť a).  
 
 Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenia MsZ č. 339/1993 zo dňa  25. 11. 1993 a č. 
414/2001 zo dňa 08. 02. 2001 s účinnosťou od 01. 12. 2011.       
     
Hlasovanie za a):  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
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Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek 
Snítil, Anton Vass – 14 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
nehlasovali: Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 134/2011  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie – časť b).  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 

1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov, ktorý spočíva v tom, že ide o výšku nájmu pre nájomcu, ktorý 
má s mestom Snina uzatvorenú platnú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú, schválenú 
predchádzajúcim MsZ,  

2. prenájom nebytových priestorov v Dome kultúry vo výmere 293 m2  pre Dom Matice 
slovenskej, IČO: 36162388 za nájomné vo výške 1,00 €/mesiac s platnosťou od 01. 12. 2011 
do 31. 12. 2014. 
 

Hlasovanie za b):  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, Anton Vass – 4 poslancov  
proti: Mgr. Erik Cap, Mgr. Vladislav Mika – 2 poslanci 
zdržalo sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 8 
poslancov  
nehlasovali: Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neschválilo túto časť uznesenia. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – dúfa, že sú si poslanci vedomí, čo teraz urobili. V priebehu tohto týždňa 
zvolá všetkých zainteresovaných a oboznámi ich s tým, čo poslanci schválili. Myslí si, že poslanci 
svojím hlasovaním zrušili zubárky, škôlku, Maticu slovenskú, galériu a pod. Po týchto rokovaniach 
si rozmyslí, či tieto uznesenia podpíše.  
 
 

23. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za III. štvrťrok 2011  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.   
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    správu o plnení rozpočtu mesta 
Snina za III. štvrťrok 2011.  
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Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Mgr. Vladislav Mika, Emília 
Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 13 
poslancov  
proti: –-  
zdržali sa: Ing. Marián Kníž, Ing. Jaroslav Matis, Ing. Jozef Savka – 3 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 135/2011 
 
 

24. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2011  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.   
 
     Ing. Jaroslav Regec – ako podpredseda finančnej komisie chce oznámiť poslancom, že finančná 
komisia od 15. 09. 2011 nezasadala, čím sme porušili rokovací poriadok komisií mestského 
zastupiteľstva. Dôvody, prečo komisia tak dlho nezasadala, mu nie sú známe. Preto prosí garantku 
komisie, aby ho oslovila ako podpredsedu komisie a on komisiu namiesto predsedu zvolá. Ak by 
komisia zasadala, neboli by teraz na zasadnutí problémy. Druhá zmena rozpočtu nebola na 
finančnej komisii prerokovaná.  
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – ako sú pripravené práce na rekonštrukciu chodníka v topoľovej aleji?  
 
     Ing. Lýdia Gičová – stavba je projekčne pripravená. Rokovali sme s VPS ohľadom osvetlenia 
chodníka. Je pripravená zmluva o dielo s VPS priamym zadaním.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – už hovoril v úvode, že čakáme, ako to bude s rozpočtom. Osvetlenie 
chodníka je veľmi dôležité, ale musíme si napočítať, aby sme vyšli s vývozom odpadu atď.  
 
     Ing. Daniela Galandová – chce vedieť, aká výška z rezervného fondu sa použije a kde. A tiež 
chce vedieť, prečo sa navyšuje výška reprezentačného o sumu 3 000,- €. 
 
     Ing. Dana Mariničová – rezervný fond bol zatiaľ použitý vo výške 362 608,- €. Bližšie 
špecifikovala, na ktoré projekty sa peniaze použili.  
 
     Ing. Daniela Galandová – prosí, aby pri najbližšej úprave rozpočtu boli informácie o použitých 
finančných prostriedkoch na spolufinancovanie projektov boli zapracované do dôvodovej správy – 
úloha.  
 
     Ing. Jana Rosičová – výška reprezentačného sa navyšuje z dôvodu, že doterajšia suma 
nepostačuje. Prosí poslancov, ak sú nejaké sporné položky, aby o nich hlasovali samostatne a potom 
o materiáli ako celku.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – návrhová komisia dostala poslanecký návrh Mgr. Koca, ktorý prečítal.   
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     Ing. Jozef Savka – o každom návrhu by sme mali hlasovať samostatne.  
 
Návrh Mgr. Koca:  

- upraviť položku – bežný rozpočet, výdavková časť, vzdelávanie – rekonštrukcia strechy MŠ 
Vihorlatská – 6 650,- € - túto položku ponechať v prebytku hospodárenia; 

- zvýšenie kapitálových výdavkov na nákup umývačiek riadu pre ZŠ 1. mája a ZŠ 
Komenského v sume 10 000,- €.  

 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav 
Matis, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 8 poslancov  
proti:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, Anton Vass  - 4 poslanci  
zdržali sa:  MUDr. Mária Kostelníková, Emília Mydlová – 2 poslanci 
nehlasoval: Ing. Jaroslav Regec – 1 poslanec 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    dôvodovú správu,   s ch v a ľ u j e  zmenu 
rozpočtu na rok 2011 takto: 
BEŽNÝ ROZPOČET   - zníženie príjmov o       390 381 €, 
     - zvýšenie výdavkov o     93 357 €, 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET  - zníženie príjmov o    2 894 371 €,  

  - zníženie výdavkov o 3 533 924 €,  
FINANČNÉ OPERÁCIE  - zníženie príjmov o         72 165 €,  
    
Rozpočet po zmene bude: 

    Príjmy     Výdavky      Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET    9 898 469 €    9 231 458 €          + 667 011 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET   4 502 279 €         6 857 837 €          - 2 355 558 €  
FINANČNÉ OPERÁCIE    2 034 997 €       262 800 €         + 1 772 197 € 
ROZPOČET CELKOM            16 435 745 €       16 352 095 €            + 83 650 € 
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 11 poslancov  
proti: –-  
zdržali sa:  MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Emília Mydlová, Ing. Jozef Savka – 
4 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 136/2011 
 

 
25. Žiadosť o  zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly – Mestský Tennis 

Club Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
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     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 

1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov spočívajúci v nemožnosti zabezpečenie tréningového 
procesu počas zimných mesiacov,  

2. nájomné vo výške 1 €/mesiac za nájom mestskej športovej haly v mesiacoch december 2011  
až marec 2012, v rozsahu 6 hod. týždenne (4 x 1,5), po dohode s vedúcim oddelenia 
rekreačných a športových služieb, za účelom zabezpečenia tréningového procesu v zimných 
mesiacoch pre Mestský Tennis Club Snina, Komenského 2663, 069 01 Snina. 

 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. 
Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 13 poslancov  
proti: –-  
zdržali sa:  Ing. Daniela Galandová, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 137/2011 
 

26. Žiadosť o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly – Dudy Koťo 
Miroslav, Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – z dôvodovej správy mu nie je jasné, na aký účel pán Dudy Koťo žiada 
prenájom priestorov športovej haly.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – je to na futbal.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   nájomné vo výške 1 €/mesiac za nájom 
mestskej športovej haly v mesiacoch december 2011  až máj 2012, v rozsahu 2 hodiny týždenne, 
vždy v popoludňajších hodinách po dohode s vedúcim oddelenia rekreačných a športových 
a služieb pre Miroslav Dudy Koťo, Palárikova 1607, Snina. 
 
Hlasovanie:  
za:  –- 
proti: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová,  MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. 
Vladislav Mika – 5 poslancov  
zdržalo sa:  MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej 
Kulan, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek 
Snítil, Anton Vass – 10 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  
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27. Žiadosť o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly – ZŠ P. O. 
Hviezdoslava 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 

1. prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov spočívajúci v ohrození vyučovacieho procesu v dôsledku 
rekonštrukcie telocvične,  

2. nájomné vo výške 1 €/mesiac za nájom mestskej športovej haly v mesiacoch december 2011  
až február 2012, v rozsahu 12 vyučovacích hodín týždenne, vždy v dopoludňajších hodinách 
po dohode s vedúcim oddelenia rekreačných a športových služieb pre ZŠ P. O. 
Hviezdoslava v Snine, Hviezdoslavova 985/20, za účelom zabezpečenia výchovno-
vzdelávacieho procesu počas rekonštrukcie telocvične školy. 

 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav 
Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek 
Snítil, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 138/2011 
 
 

28. Žiadosť o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly – Mládežnícky 
futbalový klub pri ZŠ Budovateľská v Snine  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   nájomné vo výške 1,00 € za nájom mestskej 
športovej haly v dňoch 15. 12. 2011 od 7.00 hod. do 21. 00 hod. a 16. 12. 2011 od 7.00 hod. do 
16.00 hod. pre Mládežnícky futbalový klub, ZŠ Budovateľská 1992/2, Snina, za účelom 
usporiadania 19. ročníka futbalového turnaja starších žiakov. 
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav 
Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek 
Snítil, Anton Vass – 15 poslancov  
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proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 139/2011 
 
 

28 A) Žiadosť o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly – Mestský futbalový 
klub  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   nájomné vo výške 1,00 €/deň za nájom 
mestskej športovej haly na deň 23. 12. 2011 pre Mestský futbalový klub Snina, IČO: 17146780, za 
účelom usporiadania Vianočného turnaja – 4. ročník v halovom futbale.  
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 140/2011 
 
 

29. Odpredaj bytu z vlastníctva mesta Snina 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   odpredaj bytu č. 32  na 5. poschodí, vchod 1 
v bytovom dome s. č. 2665 na Ul. Komenského,  postaveného na pozemku parc. č. CKN 857/62 
a zapísaného na LV č. 5390, k. ú. Snina a spoluvlastníckeho podielu 48/5163 na spoločných 
častiach a spoločných zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu 48/5163 k pozemku parcelné 
číslo CKN 857/62, zastavané plochy a nádvoria, o výmere 964 m2, zapísaného na LV č. 5390, k. ú. 
Snina, za cenu 7 348,72 € pre Gabrielu Topoľančin, rodená Bodíková a Juraja Topoľančina, obaja 
bytom Snina, do ich bezpodielového vlastníctva s tým, že kupujúci uhradia 66 € za návrh na vklad 
do katastra nehnuteľností. 
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     Prevod a cena bytu je v súlade s § 8 ods. 8 písm. a) VZN č. 110/2011 o zásadách hospodárenia 
a nakladania  s majetkom mesta Snina v spojitosti so zákonom č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov 
a nebytových priestorov a v súlade s § 9a ods. 8 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov. 
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília 
Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton 
Vass – 15 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 141/2011 
 
 

30. Zrušenie vecného bremena – výmaz ťarchy – Berezňaninová Mária 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   výmaz ťarchy uvedenej na LV č. 7268,  k. ú. 
Snina, v časti C pod V - 901/07 - zrušenie vecného bremena na  parcely č. CKN 3958/661 a CKN 
3958/728,  k. ú. Snina, ktoré spočíva v predkupnom práve predávajúceho, t. j. Mesta Snina, 
Strojárska 2060, 069 01 Snina, IČO: 323 560, v zmysle Kúpnej zmluvy č. 415/2004/SMaS zo dňa 
21. 09. 2004, pre žiadateľku Máriu Berezňaninovú, rod. Šulimanovú, bytom 069 01 Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília 
Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton 
Vass – 15 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 142/2011 
 
 

31. Žiadosť o mimosúdne vyrovnanie – Pandula Ján 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
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     Anton Vass – chce sa opýtať, či sa mesto stotožní s mimosúdnym vyrovnaním a ak nie, tak 
potom má návrh na doplnenie návrhu na uznesenie.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – poslanci majú právo doplniť uznesenie.  
 
     MUDr. Jozef Homza – pán Pandula má zablokované účty, preto prosí, aby sa tento problém 
riešil. Žiada o stanovisko právne oddelenie. 
 
     JUDr. Ján Paľovčík – stanovisko je uvedené v dôvodovej správe. Akékoľvek finančné 
vyrovnanie nie je namieste.  
 
     Ing. Jozef Savka – treba naozaj konať urýchlene, pretože p. Pandula nemôže platiť iné platby, 
keďže má zablokované účty.  
 
     Ing. Daniela Galandová – nikde nie je uvedené o akú mimosúdnu dohodu ide.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – je to uvedené v žiadosti p. Pandulu, ktorá tvorí súčasť písomného 
materiálu.  
 
     Ing. Marián Kníž – ak p. Pandulovi odpustíme dlh, spustíme lavínu.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal poslanecký návrh poslanca Vassa.  
 
Návrh poslanca Vassa:  

- ukladá mestskému úradu do najbližšieho zastupiteľstva vypracovať návrh mimosúdnej 
dohody.  
 

Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Vladislav Mika, Emília 
Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 9 poslancov  
proti: –-  
zdržalo sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. 
Jaroslav Matis, Mgr. Ľubov Reháková – 6 poslancov  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   návrh mimosúdneho vyrovnania 
predloženého Jánom Pandulom zo dňa 01. 06. 2011,   u k l a d á   mestskému úradu do najbližšieho 
zasadnutia mestského zastupiteľstva vypracovať návrh mimosúdnej dohody.  
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Vladislav Mika, Emília 
Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton 
Vass – 10 poslancov  
proti: –-  
zdržalo sa:  Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, 
Ing. Jaroslav Matis – 5 poslancov 
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     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 
 uznesenie č. 143/2011 

 
 

32. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľností    
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – k tomuto materiálu iba toľko, že od tohto zastupiteľstva sa mení spôsob 
schvaľovania prevodu majetku. Pri všetkých prevodoch bude najprv predkladaný materiál ohľadom 
schválenia zámeru. Ide o nové usmernenie, podľa ktorého musia existovať dve uznesenia. Prvým 
zastupiteľstvo schvaľuje zámer a na ďalšom zastupiteľstve sa schvaľuje prevod. Ak sa zverejní 
zámer a bude viacero uchádzačov, vypisuje sa verejná obchodná súťaž.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – v dôvodovej správe pod bodom 3) žiada tenisový klub pozemok za 
účelom výstavby šatní. My odporúčame prenájom. Dáva na zváženie, či by sme tento pozemok 
rovno neodpredali, pretože tenisový klub tam chce postaviť nejaký objekt, pretože keď mu raz 
skončí nájom, mi im budeme musieť za tento objekt zaplatiť.  
 
     Ing. Jozef Savka – chce sa zastaviť pri písmene b) v dôvodovej správe – COOP Jednota 
Vranov, my im dávame ešte viac ako žiadajú. Oni žiadajú iba parkovisko, mi im dávame aj zeleň, 
ktorá je pred predajňou. Cez komisiu to prešlo a komisia neodporúča túto zeleň využívať na 
parkovisko, pretože je to v blízkosti križovatky.    
 
     Ing. Zdenek Snítil – je tu návrh od Mgr. Koca , aby sa o každom bode hlasovalo samostatne.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 

a) v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, zámer previesť vlastníctvo nehnuteľného majetku mesta Snina predajom 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Predmetom prevodu sú tieto nehnuteľnosti: 
1. pozemok v k. ú. Snina, parc. č. CKN 1629/1, druh pozemku – záhrady, o výmere 148 

m2, ktorý je súčasťou parcely č. EKN 6001 v k. ú. Snina, zap. na LV č. 8216 a pozemok      
v  k. ú Snina, parc. č. CKN 2543/2, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 47 m2, 
ktorý je súčasťou parcely č. EKN 6040 v k. ú. Snina, zap. na LV č. 8216, ktoré sú vo 
vlastníctve Mesta Snina a boli vytvorené GP č. 37002341-115/2011, zo dňa 03. 11. 
2011, 

 
Hlasovanie za bod a) 1.:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília 
Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton 
Vass – 15 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
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2. pozemky v k. ú. Snina, zap. na LV č. 3200 a to:  parc. č. CKN 3814/2 o výmere 318 m2, 
CKN 3815/6 o výmere 505 m2 a parc. č. CKN 3815/7 o výmere 180 m2, ktoré sú vo 
vlastníctve Mesta Snina,   
 

Hlasovanie za bod a) 2:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. 
Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
 
     MUDr. Igor Latta – keďže ide o konflikt záujmu, nebude k tomuto bodu hlasovať.  
 

3. pozemok v k. ú. Snina, parc. č. CKN 621/10, druh pozemku – ostatné plochy,  o výmere 
352 m2, ktorý je súčasťou parcely č. CKN 621/5 v k. ú. Snina, zap. na LV č. 3200, ktorý 
je vo vlastníctve Mesta Snina a bol vytvorený GP č. 37002341-9/2010 zo dňa 23. 10. 
2010,  

 
Hlasovanie za bod a) 3:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. 
Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 

b) v zmysle § 9a ods. 5 zákona č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 
zámer previesť vlastníctvo nehnuteľného majetku priamym predajom. Predmetom prevodu 
sú tieto nehnuteľnosti: 

1. časť pozemku parc. č. CKN 2224/22 o výmere 119 m2, druh pozemku – ostatné plochy,  
o výmere 378 m2, zap. na LV č. 3200 v k. ú. Snina (pri supermarkete COOP Jednota 
Vranov n/T - Filova), podľa geometrického plánu č. 37002341–66/2011 zo dňa 22. 09. 
2011, 

 
Hlasovanie za bod b) 1:  
za:  MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Anton 
Vass – 5 poslancov  
proti: –-  
zdržalo sa:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Emília Mydlová, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil – 11 poslancov 
Neschválené 
 

2. pozemok parc. č. CKN 3827/4, druh pozemku – orná pôda, o výmere 7 m2, zap. na LV 
č. 3200 v k. ú. Snina (Brehy – Perečínska ulica), 

 
Hlasovanie za bod b) 2:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
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Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek 
Snítil, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa:   Ing. Jozef Savka – 1 poslanec 
 

3. časť pozemku parc. č. CKN 2474/8, druh pozemok – ostatné plochy, o výmere 51 m2, 
vyhotoveného geometrickým plánom č. 37002341-105/2011 vyhotoviteľa Ing. Jozefa 
Fencáka, F-GEODET, Dlhé n/C č. 79, overeného pod G1-189/2011, z pozemku parc. č. 
CKN 2474/1, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 7 320 m2, zap. na LV č. 3200     
v k. ú. Snina, 

 
Hlasovanie za bod b) 3:  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 8 poslancov  
proti: –-  
zdržalo sa:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, 
MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Emília Mydlová, Ing. Jozef Savka – 8 poslancov 
Neschválené 
 

4. pozemok parc. č. CKN 2238/13, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, 
o výmere 22 m2, zap. na LV č. 3200 v k. ú. Snina vo vlastníctve Mesta Snina, za cenu 
stanovenú znaleckým posudkom č. 82/2011 znalca Ing. Mariána Výhonského, Ul. 
generála Svobodu č. 2492/46, 069 01  Snina zo dňa 09. 11. 2011.    
 

Hlasovanie za bod b) 4:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: Ing. Zdenek Snítil – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 144/2011 
 
     JUDr. Ján Paľovčík – ku COOP Jednota iba toľko – žiadateľ súhlasil s cenou podľa VZN – 
40,- €/m2.  
 
 
Znenie uznesenia MsZ č. 144/2011: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 

a) v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, zámer previesť vlastníctvo nehnuteľného majetku mesta Snina predajom 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Predmetom prevodu sú tieto nehnuteľnosti: 

1. pozemok v k. ú. Snina, parc. č. CKN 1629/1, druh pozemku – záhrady, o výmere 148 
m2, ktorý je súčasťou parcely č. EKN 6001 v k. ú. Snina, zap. na LV č. 8216 a pozemok      
v  k. ú Snina, parc. č. CKN 2543/2, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 47 m2, 
ktorý je súčasťou parcely č. EKN 6040 v k. ú. Snina, zap. na LV č. 8216, ktoré sú vo 
vlastníctve Mesta Snina a boli vytvorené GP č. 37002341-115/2011 zo dňa 03. 11. 
2011, 
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2. pozemky v k. ú. Snina, zap. na LV č. 3200 a to:  parc. č. CKN 3814/2 o výmere 318 m2, 
CKN 3815/6 o výmere 505 m2 a parc. č. CKN 3815/7 o výmere 180 m2, ktoré sú vo 
vlastníctve Mesta Snina,   

3. pozemok v k. ú. Snina, parc. č. CKN 621/10, druh pozemku – ostatné plochy,  o výmere 
352 m2, ktorý je súčasťou parcely č. CKN 621/5 v k. ú. Snina, zap. na LV č. 3200, ktorý 
je vo vlastníctve Mesta Snina a bol vytvorený GP č. 37002341-9/2010 zo dňa 23. 10. 
2010,  

b) v zmysle § 9a ods. 5 zákona č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 
zámer previesť vlastníctvo nehnuteľného majetku priamym predajom. Predmetom prevodu 
sú tieto nehnuteľnosti: 

1. pozemok parc. č. CKN 3827/4, druh pozemku – orná pôda o výmere 7 m2, zap. na LV č. 
3200 v k. ú. Snina (Brehy – Perečínska ulica), 

2. pozemok parc. č. CKN 2238/13, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria o výmere 
22 m2, zap. na LV č. 3200 v k. ú. Snina vo vlastníctve Mesta Snina, za cenu stanovenú 
znaleckým posudkom č. 82/2011 znalca Ing. Mariána Výhonského, Ul. generála 
Svobodu č. 2492/46, 069 01  Snina zo dňa 09. 11. 2011.    

 
 

33. Zámer vysporiadania vlastníckych práv – MOTOCENTRUM 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Mgr. Jaroslav Koco – chce sa opýtať – v uznesení MsZ z roku 2008 bola schválená zámena 
pozemkov, v zámennej zmluve sú osobitné dojednania – článok 4, body 3 a 4, ktoré hovoria 
o ďalších parcelách, ktoré nie sú uvedené vo schválenom uznesení. Je to v poriadku? Je táto zmluva 
uzatvorená v súlade s týmto uznesením?  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – pokiaľ on vie, tento článok bol do zmluvy vsunutý v čase, keď bol 
prichystaný projekt rekonštrukcie námestia, kde základnou podmienkou podania žiadosti bolo mať 
vysporiadané vlastnícke práva na všetky pozemky, ktoré sú súčasťou rekonštrukcie. Vtedy bola 
snaha úradu, aby sa doriešil aj súdny spor, ktorý prebiehal s COOP Jednotou ohľadom pozemkou. 
Toto bolo súčasťou dojednaní, že COOP Jednota a MOTOCENTRUM súhlasili s prevodom – so 
zámenou, aby sme mohli podať projekt.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – skrátka, dnes by sme nemali námestie.  
 
    Mgr. Jaroslav Koco – chce sa len opýtať, či tie pozemky, ktoré sú dohodnuté v osobitnom 
dojednaní, či boli podmienkou nato, aby sme mohli realizovať projekt námestia.  
 
     Ing. Jana Rosičová – zmluvná strana na tom trvala, alebo bez toho nechceli podpísať zámennú 
zmluvu.  
 
     Ing. Daniela Galandová – škoda, že tu nie je hlavný kontrolór, vedia poslanci, ktorí boli v tom 
čase poslancami, že je podpísaná iná zmluva než bola schválená?  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské   zastupiteľstvo     v Snine   s ch v a ľ u j e   zámer vzájomného vysporiadania 
vlastníctva nehnuteľného majetku formou zámeny  pozemkov vo vlastníctve Mesta Snina zap. na 
LV č. 3200 v k. ú. Snina, a to parc. č. CKN 37/242, CKN 37/251, CKN 37/254 v celkovej výmere 
963  m2 vytvorených GP č. 37002341-113/2010 overeným pod G1-215/2010 dňa 12. 08. 
2010 za pozemky  v podielovom vlastníctve Ing. Mariniča Jána, PhDr. Szilagyiho Tomáša a Mergu 
Františka zap. na LV. č. 6301 v k. ú. Snina, a to parc. č. CKN 37/253, CKN 37/255, CKN 37/252 
v celkovej výmere 963 m2 vytvorených GP č. 37002341-113/2010 overeným pod G1-215/2010 dňa  
12. 08. 2010 s prehodnotením parciel č. CKN 37/242 a CKN 37/254,   u k l a d á   mestskému úradu 
zabezpečiť vyhotovenie aktuálnych znaleckých posudkov na nehnuteľnosti, ktoré sú predmetom 
zámeny, vypracovať návrh zámennej zmluvy  v zmysle vyhotoveného GP č. 37002341-113/2010 a 
návrh  predložiť na najbližšie rokovanie MsZ. 
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková - 3 poslanci  
proti: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa  
zdržalo sa: MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Emília Mydlová, Ing. 
Jaroslav Regec, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 11 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  
 
 
(zo zasadnutie odišiel MUDr. Andrej Kulan – 18.00 hod. – spolu 15 poslancov) 

 
34. Zámer vysporiadania vlastníckych práv – Rímskokatolícka cirkev 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
       Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské   zastupiteľstvo  v Snine   s ch v a ľ u j e  zámer vzájomného vysporiadania vlastníctva 
nehnuteľného majetku formou zámeny  nehnuteľností vo vlastníctve Mesta Snina zap. na LV č. 
3200 v k. ú. Snina, a to  pozemku  parc. č. CKN 1508/94, zastavané plochy a nádvoria, o výmere 
853 m2, stavby so s. č. 2718 postavenej na parc. č. CKN 1508/94, pozemku parc. č. CKN 1508/107, 
zastavané plochy a nádvoria, o výmere 4375 m2 vytvoreného GP č. 37002341-65/2010, overeného 
pod G1-214/2010 dňa 10. 08. 2010 a  stavby so s. č. 747 postavenej na parc. č. CKN 182/2 
za nehnuteľnosti vo vlastníctve Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Snina, Námestie Jána Pavla II. 
858/1, Snina zap. na LV č. 3378 v k. ú. Snina, a to pozemku par. č. CKN 1934/1, ostatné plochy, 
o výmere 15 555 m2, vytvoreného GP č. 37002341-31/2010 z parc. č. CKN 1934, ostatné plochy, 
o výmere 16 100 m2 (starý cintorín), pozemkov par. č. CKN 2962/14 o výmere 267 m2, CKN 
5591/5  o výmere 353 m2, CKN 5586/6  o výmere 4 820 m2, CKN 5588/2  o výmere 460 m2, CKN 
5590/1 o výmere 11 060 m2, CKN 5591/3  o výmere 3 040 m2,  CKN 5586/2 o výmere 2 171 m2, 
CKN 5582/3 o výmere 7 110 m2, CKN 5591/2 o výmere 6 014 m2, CKN 5590/3 o výmere 116 m2 
vytvorených GP č. 37002341 – 66/2010, overeným pod G1 – 151/2010 dňa  07. 06. 2010,           
u k l a d á  mestskému úradu zabezpečiť vyhotovenie aktuálnych znaleckých posudkov na 
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nehnuteľnosti, ktoré sú predmetom zámeny, vypracovať návrh zámennej zmluvy a predložiť na 
najbližšie rokovanie MsZ. 
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, 
Anton Vass – 5 poslancov  
proti:   Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
zdržalo sa:  Ing. Daniela Galandová, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, 
Mgr. Vladislav Mika, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Zdenek Snítil – 7 poslancov  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  

 
   

35. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj jednotlivých častí pozemku parc. č. CKN 
1856/165 podľa vyhotoveného geometrického plánu 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
     Návrh na uznesenie:  
     Mestské   zastupiteľstvo  v Snine   s ch v a ľ u j e   

a) prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle ustanovenia § 8 ods. 8 písm. e) VZN č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, pre prevod parciel odčlenených 
z pozemku parc. č. CKN 1856/165 – orná pôda, o výmere 2 355 m2, k. ú. Snina, 
vytvorených GP č. 37002341-131/2010, overeným pod G1-120/2011 zo dňa 30. 06. 2011, 
ktorý spočíva v tom, že dotknuté parcely sú určené k prevodu z dôvodu vyriešenia problému 
prístupovej cesty občanov na Ul. Kalinčiakovej, ktorí nemajú prístup k zadnej časti svojich 
parciel – dvorov,  

b) zmluvný prevod nehnuteľností v k. ú. Snina – odpredaj jednotlivých parciel odčlenených 
z pozemku parc. č. CKN 1865/165 – orná pôda, o výmere 2 355 m2, zap. na LV č. 3200,      
k. ú. Snina a vytvorených GP č. 37002341-131/2010, overeným pod G1-120/2011 zo dňa    
30. 06. 2011, ktorý bol vyhotovený vyhotoviteľom Ing. Jozefom Fencákom, F-GEODET, 
Dlhé nad Cirochou č. 79,  pre dotknutých vlastníkov uvedených v prílohe č. 2 za cenu 7,22 
€/m2, teda za cenu 12 100,72 €  za celkovú výmeru 1 676 m2, ktorá je predmetom prevodu 
pre dotknutých vlastníkov v súlade s uznesením MsZ č. 104/2011 zo dňa 20. 09. 2011 s tým, 
že kupujúci uhradia 66 € za vklad do katastra nehnuteľností a náklady spojené 
s vyhotovením geometrického plánu. 

     Text kúpnej zmluvy tvorí prílohu č. 1 tohto uznesenia. 
     Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN č. 110/2011 o zásadách hospodárenia 
a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov. 
     Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 4 VZN   č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina.  
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Hlasovanie:  
za:  Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 11 poslancov  
proti: –-  
zdržali sa: MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis – 2 poslanci  
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 145/2011 
 
 

36. Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže     
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – v piatok po mestskej rade obdržal list úspešného uchádzača, ktorý 
odstupuje zo súťaže a preto predkladá nové znenie uznesenia. Verejnú súťaž treba zrušiť a vyhlásiť 
novú verejnú súťaž.  
 
     MUDr. Jozef Homza – navrhuje novú verejnú súťaž vyhlásiť na každý stánok samostatne.  
 
     Mgr. Jaroslav Koco – zapracovať tam aj pokutu zato, že od zmluvy odstúpi.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské   zastupiteľstvo  v Snine   r u š í   vyhlásenú verejnú obchodnú súťaž na predmet: 
prenájom predajných stánkov na námestí Centrum,   u k l a d á   mestskému úradu predložiť na 
najbližšie zasadnutie MsZ návrh nových podmienok vyhlásenia verejnej obchodnej súťaže.  
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, 
Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 146/2011 
 
 

37. Časový harmonogram zasadnutí MsR a MsZ v Snine na rok 2012    
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské   zastupiteľstvo  v Snine   s ch v a ľ u j e   časový harmonogram zasadnutí Mestskej 
rady v Snine a Mestského zastupiteľstva v Snine na rok 2012.  
     
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, 
Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 147/2011 
 
 

38. Zrušenie uznesenia MsZ č. 6/2010 zo dňa 27. 12. 2010 a schválenie sobášiacich     
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské   zastupiteľstvo  v Snine   r u š í   uznesenie MsZ č. 6/2010 zo dňa 27. 12. 2010,        
s ch v a ľ u j e   za sobášiacich týchto poslancov:  

- Mgr. Ľubov Reháková, zástupkyňa primátora,  
- Anton Vass,  
- Ing. Jaroslav Regec.  

 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, 
Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 12 poslancov  
proti: –-  
zdržali sa: Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková – 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 148/2011 
                  
 

39. Vyradenie dlhodobého majetku v prenájme vo VPS Snina, s. r. o. a následne 
z evidencie hnuteľného majetku mesta Snina 

     Písomný materiál predložil Ing. Ján Alušík, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o.. Spracoval 
Zdeněk Škovran, ekonóm VPS Snina, s. r. o.           
 
     Mgr. Ľubov Reháková – navrhuje doplniť návrh na uznesenie o ukladaciu časť: „ukladá VPS 
na najbližšie zasadnutie MsZ predložiť podmienky na odpredaj tohto majetku“. 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské   zastupiteľstvo  v Snine    s ch v a ľ u j e   vyradenie dlhodobého majetku navrhnutým 
spôsobom z evidencie hnuteľného majetku mesta Snina,   u k l a d á    VPS na najbližšie zasadnutie 
MsZ predložiť podmienky na odpredaj tohto majetku. 
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, 
Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 149/2011  
 

40. Rekonštrukcia verejného osvetlenia v meste Snina – analýza 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Ján Alušík, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o.. Spracoval 
Pavol Morochovič, vedúci výrobného úseku, VPS Snina, s. r. o.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prihovára sa za spustenie akcie rekonštrukcie chodníka v topoľovej aleji, 
aby si mohla VPS vyskúšať skúsenosti so svietidlami, ktoré navrhuje aj v tomto materiáli.  
 
     Emília Mydlová – chce sa opýtať, či do rozsahu rekonštrukcie nepatrila aj Ul. Jesenského.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – Ul. Jesenského určite, už sme niekoľkokrát hovorili obyvateľom tejto 
ulice, že tam treba vybudovať najprv kanalizáciu, potom chodník a osvetlenie.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – ako vieme zvážiť, že cena, ktorú navrhuje VPS, je optimálna cena? 
Nevieme to porovnať s inou cenovou ponukou.  
 
     Ing. Ján Alušík – čísla v tomto materiáli vychádzajú z prieskumov, ktoré robila VPS-ka. O túto 
problematiku sa veľmi živo zaoberajú. Robil sa prieskum cenových ponúk a taktiež technických 
parametrov.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – z tohto materiálu nevie posúdiť, či cena je dobrá. Nechce, aby sa VPS 
dostala do finančných problémov, ale mali by sme pozerať na verejné financie.  
 
     Ing. Jozef Savka – výstavba chodníka na Ul. Jesenského - odporúča, aby sa s p. Kračuníkom 
dohodlo na vysporiadaní pozemkov skôr, ako sa začne s budovaním kanalizácie a chodníka – 
úloha.  
 
     Ing. Jaroslav Matis – VPS-ka by si mala vypracovať nový projekt a nie riadiť sa projektom 
firmy Projektink Humenné. V tom projekte boli iné technické parametre.  Takže si myslí, že musí 
byť vypracovaná nová projektová dokumentácia, pretože nebude možné zlegalizovať stavbu.   
 
     Ing. Štefan Milovčík – riaditeľ VPS berie na vedomie.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské   zastupiteľstvo  v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e    analýzu Rekonštrukcie 
verejného osvetlenia v meste Snina.                    
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, 
Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 150/2011 
 

41. Ústna informatívna správa o sídl. I. 

     Ing. Štefan Milovčík – ústne informoval a stave na sídl. I. Všetci pociťujeme, že situácia na 
tomto sídlisku je katastrofálna. Myslí, že v súčasnosti už neznesiteľná. Treba tento problém 
urýchlene riešiť. Ak sa k problému nepostavíme radikálne, môže to prerásť do ešte horšieho stavu. 
Navrhoval riešenie, no poslanci sa s ním nestotožnili. Ak má niekto iné riešenie, prosí, aby s ním 
prišiel.  

 

42. List firmy Tenergo Brno o problematike zabezpečovania tepla v meste Snina  
 
     Ing. Štefan Milovčík – tento list od firmy Tenergo Brno máme len zobrať na vedomie.  
 
     Ing. Jozef Savka – odporúča mestu vstúpiť znovu do jednania so spoločnosťou ENERGY 
ohľadom odkúpenia pozemku, ktorý sme vzali do nájmu na 20 rokov a ideme tam budovať 
fermentovacie zariadenie – úloha.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    list firmy Tenergo Brno 
o problematike zabezpečovania tepla v meste Snina.     
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 13 poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
nehlasovala: Ing. Daniela Galandová – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 151/2011 
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43. Postup pri uzatváraní zmlúv Mestským kultúrnym a osvetovým strediskom v Snine 
 
     Ing. Jaroslav Koco – pri predkladaní tohto materiálu vychádzal z kontroly hlavného kontrolóra. 
Ide o efektívne nakladanie s peniazmi rozpočtu, preto navrhuje, aby zmluvy nad 300,- € boli 
predkladané na pripomienkovanie.  
 
     PhDr. Daniel Andráško – kultúrne stredisko denne vstupuje do právnych vzťahov. Negatívum 
však je to, že časovo je to často krát nezvládnuteľné. Niekedy na vyjadrenie potrebuje len 1 či 2 dni. 
Takže si nevie dosť dobre predstaviť, ako budú zmluvy schvaľované na MsZ, keď sa zasadnutie 
koná raz za dva mesiace. Ide tu skôr o technický problém – časovo sa to nebude dať zvládnuť.  
 
     Mgr. Jaroslav Koco – ide tu o to, aby sa plán kultúrnych podujatí schvaľoval na zastupiteľstve 
a aby sme si určili isté priority.  
 
     PhDr. Daniel Andráško – niekedy aj týždeň pred akciou ešte nevie, kto bude vystupovať. Nie 
je možné, aby všetky kultúrne akcie išli do plusu. Kultúra nie je jednoduchá, je to špecifická oblasť.  
 
     Mgr. Jaroslav Koco – mení svoj návrh tak, že ak pripomienky úradu nebudú zapracované, 
potom budú musieť byť predložené na zasadnutie MsZ.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á     riaditeľovi Mestského kultúrneho a osvetového 
strediska v Snine všetky návrhy zmlúv, ktorých celková hodnota prevyšuje sumu 300.- € bez DPH,   
predkladať Mestskému úradu Snina k pripomienkovaniu: hlavný kontrolór, prednosta MsÚ, 
zástupca primátora a odd.  právne, správy majetku a služieb.              
V prípade, že nebudú pripomienky mestského úradu zapracované, tak návrhy zmlúv musia byť 
schválené mestským zastupiteľstvom.  
 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, 
Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 152/2011 
 
 

44. Schválenie organizačného výboru  X. ročníka festivalu Rock pod Kameňom  
 

     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   organizačný výbor X. ročníka hudobného 
festivalu Rock pod Kameňom v nasledujúcom zložení: 

1. Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta 
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2. Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
3. Ing. Miroslav Balog, poslanec MsZ 
4. Mgr. Jaroslav Koco, poslanec MsZ 
5. Anton Vass, poslanec MsZ 
6. JUDr. Iveta Bžánová, notárka, organizátorka 
7. Marián Križanek, Rockplus Produktion, s. r. o. 
8. PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina 

 
Hlasovanie:  
za:  Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Emília Mydlová, 
Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 14 
poslancov  
proti: –-  
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

 uznesenie č. 153/2011 
 

45. Interpelácia poslancov 
 

     Ing. Jaroslav Regec – chce upozorniť na materiál, ktorý sa týka nevyriešeného sporu p. 
Zuščákovej. Ide o hriechy minulých rokov. K tomuto problému treba zaujať stanovisko – úloha;  

- chce sa vrátiť k listu p. Šantovej – bývalá učiteľka ZŠ Budovateľská – dostala výpoveď, 
ktorá sa jej zdala neadekvátna, preto podala podnet na súd. Ak je p. Šantová ochotná pristúpiť na 
zmier, je potrebné, aby nový štatutár školy pristúpil k rokovaniam s p. Šantovou, aby sme našli 
schodnú cestu – úloha.  

 
Ing. Jozef Savka – chce požiadať mesto, aby vstúpilo do jednania s vodárenskou spoločnosťou 

ohľadom cesty k ČOV-ke. Doteraz využívaná cesta nie je prispôsobená na prechod ťažkých 
nadrozmerných mechanizmov. Dochádza k poškodzovaniu majetku susedov pri tejto ceste. 
Navrhuje túto cestu uzatvoriť a pre nákladné vozidlá vytvoriť novú cestu – pokračovanie po ceste 
Podhorskej a poza pozemky vlastníkov z Ul. Rastislavovej  alebo urobiť premostenie cez Cirochu 
priamo z hlavnej cesty do areálu ČOV-ky – úloha.  

 
     Anton Vass – Ul. Sládkovičova – osadiť spomaľovače, pretože motorové vozidlá tam chodia 
príliš rýchlo – úloha;  

- ako je to rómskymi hliadkami?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – špomaľovače môžeme namontovať, ale až v jari, pretože teraz kvôli 
snehu by sme ich aj tak museli dať dole.  
 
     Ing. Jana Makajová – rómske hliadky – začali s dvoma občanmi zo strany Rómov, ktorí boli 
v rámci na 9 mesiacov cez projekt, títo však už tohto mesiaca končia. Ale hliadky sme posilnili v 
rámci menších obecných služieb. Na sídlisku je ich asi 10 na Štúrovej ulici sú traja. Hliadkujú 
hlavne v nočných hodinách.   
 
     Mgr. Ľubov Reháková – rómske hliadky – nie je to ideálne riešenie, ale troška je to posun 
v tejto problematike, ale zo strany občanov sú kladné stanoviská.  
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46. Záver  
 

     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. 
Oznámil poslancom, že najbližšie zasadnutie MsZ sa bude konať 15. decembra.  
 
 
 
Snina 05. 12. 2011 
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